
Captain TALBERT. No, sir; and the only-hold it a minute. I want-there 
was an extra police otIlcer standing-still wanted in? 

Mr. HUBERT. Well, all right. 
(Discussion off the record.) 
Mr. HURERT. Is there anything else you would like to add other than what 

we have talked about? 
Captain TALBERT. My primary concern that morning was with the crowd con- 

trol, the mob control. Our warning had been against a possible larger group 
of people taking Ruby away from the officers. They had told the--- 

Mr. HUBERT. You mean Oswald? 
Captain TALIIERT. I’m sorry. Taking Oswald away from the officers. They 

had been told, the person who answered the phone in the FBI office, that he 
wanted the information transmitted to the police department that no police 
officers would be injured, and, of course, that was discounted ss no police 
officer being injured by it, but nevertheless, the crowd action was highly prob- 
able, and our primary objective was to prevent, or control, crowd action. I had 
a total of three gas grenade bits and projectile kits in the basement, that is my 
own, and the officer’s riot guns, if th’at becomes necessary, although, the crowd 
can be controlled by gas if we couldn’t do it with brute force, we could do it 
with gas. But the event that did occur, where one person dashed out of a crowd 
and shot a person and literally laid down. said, “Here I am. I did it,” in pride 
was rather stunning. 

Mr. HUBERT. Now, captain, have you been interviewed by any member of 
the Commission other than the interview that you have htid with me? 

Captain TALBERT. No, sir. 
Mr. HUBERT. As to the interview with me, now, there was one yesterday, 

I think that is about it, is that right? 
Captain TALBERT. That’s right. 
Mr. HWEBT. They-the one with you yesterday and this one has been the 

only interview? 
Captain TALBERT. The only interview has been with you yesterday. 
Mr. HUBEET. Now, is there anything that you can think of between the dep- 

osition you have given today and the interview we had, which is inconsistent 
with one another? 

Captain TALBERT. No, sir. 
Mr. HUBERT. Have you, or did you provide any material or facts in any of 

the interviews which haven’t been developed on the record? 
Captain TALBERT. No, sir. 
Mr. HWERT. All right. Then one final thing; is there anything else you wish 

to say? 
Captain TALBEBT. I don’t think there is anything else I could say that would 

add materially to your investigation, sir. It is-if there were, I’d be delighted to 
do so. 

Mr. HUBERT. If something should occur to you which has not been covered 
here or in any other report, I want you to feel free to contact us and tell 
us that you want to add what should be added. 

Captain TALBERT. I would do so immediately. There is no one more con- 
cerned with finding out how Ruby got in the basement to shoot Oswald than 
myself, so, I am with you. I would love to find out how he got there. 

Mr. HUBERT. I certainly thank you, and on behalf of the Commission, I want 
to thank you for your cooperation and time. 

TESTIMONY OF CHARLES OLIVER AFtNETT 

The testimony of Charles Oliver Arnett was taken at 8 p.m., on March 25, 
1964, in the office of the U.S. attorney, 301 Post Cllilce Building, Bryan and 
Ervay Streets, Dallas, Tex., by Mr. Burt W. Griflln, assistant counsel of the 
President’s Commission. Robert T. Davis, assistant attorney general of Texas, 
was present. 
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Mr. GRIFFIS. I am Rnrt Griffin. and I ani a ulember of the advisory staff 
of the general counsel’s ofhcae for the President’s Commission on the Assassina- 
tion of I’rc~sifient Kennrtly. The (‘oulmission itself was set ul, nnfler an F:sfsc.- 
otirf~ ortler issnrtl 1)~ I’wsitlrrlt .J~~hnnon and c.ongressional resolution i~asred 
I)g Congress. 

Pursuant to these official acts, the Commission itself has promulgated a set 
of rules of procedure, and under these rules of procedure I have been author- 
ized to come here and take your sworn deposition. Captain Arnett, I want to 
explain to you a little bit of the general nature of our inquiry here. We are 
c,oncerned with the axsassiuation of Prrsitlent Kennedy and the final death of 
I,ee Harvey Oswald, and we have been empowered and requested by the Presi- 
dent to investigate all the facts and evaluate and then report this back to 
the Presiflent. 

W’e have asked you to come here because we believe that you may have some 
facts that might be pertinent, particularly to the death of J&e Oswald. How- 
ever, we are also concerned with the entire picture in the examination, and 
if there is anything that you think would be helpful to us, why, of course, we 
want to take that. JIr. Hubert and myself are not working 011 an intensive basis 
on the other aspects of things, outside of Ruby. So what I will do is ask 
you a few general things whic2h might have some bearing upon the death of 
the President that would enable other people to look at it and see if you were 
somebody that might have information, and then we will get into the other 
problems. 

Now, the mechanics by which we asked you to come here by, the general 
counsel of the Commission sent a letter to Chief Curry indicating that we 
would like to talk to you and certain other police officers. Actually, under the 
rules of the Commission you are entitled to have a a-ritten letter from the 
Commission, 3 days in advance of your testimony here, but the rules also 
provide that you can waive this notice. Before I swear you in, I would like 
to ask you if you are willing to waive the notice provision? 

Mr. ARNETT. Oh, sure. 
Mr. GRIFFIN. Now, you are also entitled to have an attorney, and I see that 

you don’t have an attorney, and I take it that you don’t want one. 
Mr. ARNETT. No, sir. 
Mr. GRIFFIN. Well, do you have any questions you would like to ask me 

about the thing before I swear you in? 
Mr. ARNE-IT. No. 
Mr. GRIFFIN. Will you raise your right hand? Do you solemnly swear that 

the testimony you are about to give is the truth, the whole truth, and nothing 
but the truth? 

Mr. ABNEIT. Yes, sir. 
Mr. GBIFFIN. Would you give the court reporter your full name? 
Mr. A.awrrrr. Charles Oliver Arnett. 
Mr. GRIFFIN. And when were you born, Mr. Arnett? 
Mr. ARNEW. September 6, 1911. 
Mr. GRIFFIN. And where do you live now? 
Mr. A~NETP. 1223 South Waverly Drive, Dallas, Tex. 
Mr. GRIFFIN. And you are employed with the Dallas Police Department, is 

that right? 
Mr. ARNETT. No. I am a captain on the reserve. 
Mr. GRIFFIN. NOW, will you explain what the difference is between the reserve 

and the police department? 
Mr. ARNETT. Yes sir. Reserves were established about IO or 11 years ago, 

to assist in, say, tornadoes or, you know, something that came up that they 
needed more help in to be trained on that. We don’t draw any pay from the 
Dallas Police Department at all. 

Mr. GRIFFIN. Who does pay you? 
Mr. ABNETT. Nobody. 
Mr. GRIFFIN. This is a completely voluntary thing on your part? 
Mr. ARNETT. Yes, sir. 
Mr. GRIFFIN. I take it you have a regular occupation on the side? 
Mr. ARNETT. Yes, sir; I drive a truck. 
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Mr. GRIFFIN. And for whom do you work? 
Mr. ARP*‘ETT. Certain-Teed Products Co. 
Mr. GRIFFIN. Is that here in Dallas? 
Mr. ARNETT. Yes, sir. 
Mr. GFZFFIX. How long have you been with them? 
Mr. ARNETT. Fourteen years. 
Mr. GRIFFIN. How long have you been in the police reserve? 
Mr. ARNETT. A little over 10 years. 
Mr. GRIFFIN. Now, have you had any special training in connection with your 

duties in the police reserve? 
Mr. ARNETT. Yes, sir; went through school. 
Mr. GRIFFIN. Can you tell us a little bit about that school? 
Mr. ABNETT. Well, when I was going through, we went on Friday night, I 

believe it takes V/z months, if I remember right, to complete the course. 
Mr. GRIFFIN. How long ago was this that you went through the school? 
Mr. ARNETT. Well, it’s been a little over 10 years now. 
Mr. GRIFFIN. And you went every Friday night? 
Mr. ARNETT. Yes, sir. 
Mr. GRIFFIN. For how many hours a night? 
Mr. ARNE~T. Two hours. 
Mr. GRIFFIN. And as a result you became an officer in the reserve? 
Mr. ARNETT. Yes sir. 
Mr. GRIFFIN. Now, since you have been in the reserve, how frequently would 

you be called to duty? 
Mr. ABNETT. Well, I was a sergeant to start with. We had 2 nights a month, 

I believe it was, that we were assigned to be here. You could come more times 
than that if you had the opportunity. Then I made lieutenant, which put me over 
more men, and April 6, either 3 or 4 years ago, I was made captain, and I have, 
I believe 80 some odd men under my company B. I am captain over company B. 

Mr. GRIFFIN. Now, after you go through the training school, do your men 
engage in regular training of any sort, with the police department? 

Mr. ARNEIT. Well they ride on the squads and observe what’s going on and 
special things like Texas-Oklahoma football rally. We work in that. State 
Fair of Texas. Usually somebody assigned to that every night during the 
Fair, and such as the President’s parade. There were, I believe say 30 some 
odd-27 or 28, I believe it was, was assigned to that. Just things like that, 
or what we are assigned to, and then we hare our regular nights that we ride 
squads, that we ride with squads or whatever- 

Mr. GRIFFIN. I see. How often are you assigned to ride squads? 
Mr. ARNETT. Well, the patrolmen usually ride on their regular nights. 
Mr. GEIFFIN. Is that once a week or once every 2 weeks? 
Mr. ARNETT. Now, they are assigned twice a month, but if they have the 

time they usually come down once a week. 
Mr. GRIFFIN. And for how long do they ride? 
Mr. ARNETT. Oh, usually report around 7 or 7 :30 at night until 10 :.u), 11 o’clock. 

Some of them ride longer than that, but that’s the usual case. 
Mr. GRIFFIN. Are they in uniform at that time when they ride? 
Mr. ARNETT. Yes sir. 
Mr. GRIFFIN. Do they receive any pay for that? 
Mr. ABNETT. No, sir. 
Mr. GRIFFIN. Now, are there any other training programs that these me] 

undergo once they have gone through the initial 7-month program? 
Mr. ARNETT. Well, each fall they go out to the pistol range. I would say for 

four or five Saturdays, something like that. I might be off a week or something 
like that, but somewhere in that neighborhood, for training out there. 

Mr. GRIFFIN. Anything else you can think of? 
Mr. AREETT. Well, right offhand, I don’t believe there are. 
Mr. GRIFFIN. Now, I want to mark these couple of documents here, and then 

we will talk about these [indicating]. 
Mr. ARNETT. All right. 
Mr. GRIFFIN. I am going to mark what is an interview that you had with two 

agents of the Federal Bureau of Investigation, Mr. Mabey and Mr. Kenneth P. 
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Hughes, on December 4, 1963. I am going to mark that Dallas, Tex., C. 0. 
Amett, 3-2w4, Exhibit 5032. And the next document that I am going to mark 
is what purports to be a copy of a letter that you prepared-signed, rather. 
dated Sovember 27, 1963, and addressed to Chief Curry, having to do with the 
events that you observed on November 24, 1963. I am going to mark that 
Dallas, Tex., C. 0. Arnett, 3-27~61, Exhibit 5033. Sow, I am going to hand 
these two exhibits to you, Captain Arnett, and I want to ask you if you have 
examined those. Have you had a chance to read them? 

Mr. ARSETT. Yes, sir. 
Mr. GRIFFIX. Sow, are there any additions or corrections, changes that you 

want to make in those, after having had a chance to read them? 
Mr. ARNETT. Yes, sir. 
Mr. GRIFFIS. All right. Tell us where they are and we will see if we can’t 

do that. 
Mr. ARNE’IT. Right here. “He was stationed at the door of Chief Curry’s 

office-” [indicating]. 
Mr. GRIFFIX. All right. Sow, this is on Exhibit 5032, and you are referring 

to the language in the second paragraph on the first page. You stated that 
you were stationed in the door of Chief Curry’s office. Go ahead. 

Mr. AR~ETT. I was stationed at Captain Fritz’ office. 
Mr. GRIFFIX. All right. 
Mr. ARNE?T. See, they have got it wrong. They have got it down Chief 

Cu,rry, when it was Captain Fritz’ office. 
Mr. GRIFFIN. All right. Would you take my pen, then, and make the change 

on there, and cross out what’s wrong and make an entry nearby to indicate 
what’s correct, and then initial it? 

Mr. ARNETT. Just scratch out this? 
Mr. GRIFFIN. I would say scratch out Chief Curry and write in Captain 

Fritz, if that’s correct. 
Mr. ARNETT. How do you spell Fritz? 
&Ir. GRIFFIN. [Spelling] F-r-i-t-z. 
Mr. ARSETT. [Spelling] F-r-i-t-z? 
Mr. GRIFFIN. Yes. Apostrophe s, I guess. [Spelling] F-r-i-t-z-‘-s. 
Mr. ARNETT. All right. 
Mr. GRIFFIN. Would you initial, put your initials by each one of those changes 

and put a date out there, 3-2X$4. Are there any other corrections that you 
think ought to be made there? 

Mr. ARNETT. I don’t remember any right now. 
Mr. GRIFFIN. Okay. Now, did you serve in connection with the President’s 

parade? 
Mr. ARNETT. Was I at the parade? 
Mr. GRIFFIN. Did you have any duties as a reserve officer in connection with 

President Kennedy’s arrival? 
Mr. ARNETT. Yes, sir. 
Mr. GRIFFIN. Would you tell us what those duties were? 
Mr. ARNETT. I was at large, but I worked between Harwood and St. Paul, on 

Main Street. 
Mr. GRIFFIN. Sow, when were you first told that you would have some re- 

sponsibility in connection with the procession of the President through Dallas? 
Mr. ARNETT. Well, probably the day before. I am not going to say that for 

sure. I could be wrong a day or two, but I think it was the day before. 
Mr. GRIFFIN. Now, did you have any men that you were responsible for 

supervising? 
Mr. ARNETT. Yes, sir. 
Mr. GRIFFIN. How many men did yen supervise on that particular day? 
Mr. ARNETT. If I remember right, we had 27 or 28 reserves in the detail. 

We assigned them out of the assembly room to various locations up and down 
where the parade would be. 

Mr. GRIFFIS. Now, did you attend any meeting prior to November 22, in which 
you got instructions as to what you were going to do in connection with the 
parade? 
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Mr. ARNETT. No, sir; other than the assembly room that morning, @hen we 
assigned the men out. 

Mr. GRIFFIN. Now, when you arrived at the police deparhment ou the morning 

of November 22, what time was it that you got there, do you remember? 
Mr. ARNETT. Well, it seems like it was around 10 o’clock. 

Mr. GBIFFIN. Now, prior to 10 o’clock on November 22, had you received any 
instructions as to what your duties were going to be. in particular with respect 

to the parade? 
Mr. ABNETT. Other than just work in the parade is all. 
Mr. GBIFFIN. All right. When you arrived, who did you report to? 
Mr. ARNETT. To the assembly room. And right offhand, now, I can’t tell 

you who was in charge of the regular officers. At that time I knew, and it seems 
to me like it was Lieutenant ------. I can’t recall his name right now. Maybe 
I will think of it directly. 

Mr. GBIFFIN. Well, that’s all right. Was there a meeting of all the reserve 

officers in the assembly room? 
Mr. ABNETT. Yes, sir. 
Mr. GRIFFIN. Did you receive instructions at that time? 
Mr. ABNETT. At that time they were each one assigned their location to work. 

Mr. GBJFFIN. All right. 
Mr. ABNETT. And not to-if they was booing the President or not-you know, 

getting out of line or anything, not to bother anybody, but if you saw anybody 
that was-acted as though they was going to bodily harm-you know, injure 
body, well, to notify the police offlcer, regular officers, you know, of what was 

going on. 
Mr. GBIFFIN. Now, do you recall who gave-you say this was the lieutenant 

that gave these instructions? 
Mr. A~NETT. It was a lieutenant that assigned us out. 
Mr. GBIFFIN. Do you remember who gave you these instructions that you are 

talking about? 
Mr. ABNETT. It seems like it was Captain Lawrence, but I couldn’t swear to 

that, but it’s-- 

Mr. GRIFFIN. Did Captain Solomon have any responsibility in that regard? 
Mr. ABNETT. It may have been Captain Solomon that gave us that. It was 

a captain, I am almost certain and I feel like-1 know Captain Solomon was 
in the building, in the meeting with us, and it could have been him that gave 
us instructions. 

Mr. GBIFFIN. All right. The instructions that were given, did they have 

to do with anything other than watching the crowd, were you instructed to 
watch any other places besides the crowd? 

Mr. ABNETT. You mean any particular buildings? 
Mr. GBIFFIN. Or just buildings generally; were you instructed to watch 

the windows in buildings or watch the roofs or anything like that? 
Mr. A~NETT. Weil, I wouldn’t say that anything like that in particular was 

named, but it was, you know, to watch and see-keep the crowd back out of 
the street and see that nobody, you know, rushed out there against the Presi- 
dent’s car. 

Mr. GBIFFIN. Now, had you served in connection with other parades? 
Mr. ARNETT. Yes. 
Mr. GBIFFIN. Any other Presidential or political parades like this? 
Mr. ARXETT. At one time Vice President Sison came to the opening of the 

Fair, and I was there for that. Some man walked up to me and told me 
that he would like to present a pair of boots to the Vice President. A Secret 
Service man, I suppose, was standing close enough that he heard what the 
man said to me, and he asked me what the man said, and I told him, and he 

said, “Certainly he can’t give him a pair of boots. Get his name and address 
and if he wants to mail the Vice President a pair of boots he can later.” 
That’s all. 

Mr. GRIFFIN. Now, the instructions that were given down in the assembly 
room, did they differ in any way from the instructions that would normally 
be given at any other parade that you worked in? 

Mr. ABNETT. Well, I wouldn’t think so. 
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Mr. GRIFFIN. I mean at other parades was it the custom to bring you into the 

assembly room or- 
Mr. AENETT. Yes, sir. 
Mr. GRIFFIN. Then give instructions as to what you should do and what to 

watch out for? 
Mr. ARNETT. That’s right. 
Mr. GRIFFIN. Were any of the men under your supervision assigned to the 

area of the Texas School Book Depository? 
Mr. ARNETT. No, sir. 
Mr. GRIFFIN. Do you know whether there were any men at all of the reserve 

officers assigned to the area of the Texas School Book Depository? 
Mr. ARNETT. I don’t recall any. 
Mr. GRIFFIN. Now, the fact that you don’t recall; would you have been 

made aware of that? 
Mr. ARNETT. I had a list of it. 

Mr. GRIFFIN. You did. And did that list show the areas where they were 
assigned? 

Mr. ABNETP. Yes, sir. 

Mr. GRIFFIN. Do you still have a copy of that list? 

Mr. ARNETT. Captain Solomon does. 

Mr. GRIFFIN. Now, on this list did it show where each particular man was to 

stand, was to be placed? 

Mr. ABNFIT. They would either be on the west side of Harwood or they would 
be on the east side of Harwood, between block soand-so ; Main the same way. 

Mr. GRIFFIN. But would it show Charles 0. Arnett, corner of Main and Har- 

wood? 
Mr. ARNEIT. I was working at large. 

Mr. GRIFFIN. Well, would it show, if I were working there, would it show Burt 
W. Griffin, corner of Main and Harwood? 

Mr. ARNETT. Yes, sir. 

Mr. GRIFFIN. All right. What did you do when you heard that the President 
had been shot? 

Mr. ABNETT. Had an aunt that was to be buried at 2 o’clock that afternoon, 
and the President’s parade was later than it had been predicted, and when it was 
over with, prior to the President’s arrival at the-between Harwood and Paciilc 
on Main, a young lady in her twenties, maybe 30 years old, came up to me and 
said, “There is some kids right down there that’s got a gun and some toy hand- 
cuffs and a knife.” I said, “Would you show them to me?” She said “Well, I 
rather not.” So I went and got Earl Sawyer, a police oilleer that wai working 
the corner of Harwood and Main, and told him of it. He and I went back to 

the lady and he asked her. She said, “Oh, it’s just a toy pistol.” But some 
little girls there with us told us where they were, about where they were stand- 
ing, and we walked up to them, asked them about the gun and stuff. They said 
the boy with the gun had walked off, but one of them give us a pair of handcuffs 

and a knife, and I taken him, and Sawyer went with me, and we carried him to 
the juvenile department up on the third floor. 

Mr. GRIFFIN. Was that a real knife that the kid had? 

Mr. ARNETT. Yes, sir. The gun turned out to be a blank, like they shoot-oh, 
at starting races or something like that, you know. When the parade was past 

us, one of these smaller boys that was in the group come up to me and asked me 
when his buddy would be turned loose. I said, “I don’t know, son, but I will go 

up there with you to try to find out where he is.” So we went up there on the 
third floor of the juvenile department. While I was in there someone rushed 

in and said, “The President has been shot.” 
Mr. GRIFFIN. Who was up there with you at that time in the juvenile depart- 

ment ; do you recall any of the offlcers that were there? 
Mr. ARNETT. No; I believe Captain Martin-now, I could be wrong on the 

name, but he is over the juvenile department, or was. You know, the captain 
that they-that had the kid that we had carried up there. So I came back 
downstairs then and I saw two or three highway patrol, driver’s license men--- 

Mr. GRIFFIN. Let me interrupt here just a second, give you a few names of 
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people who were in that department, juvenile department, and see if you recog- 
nize any of those as having been present. Was Detective Lowery there? 

Mr. ABNETT. I don’t remember him being. Sow, he may have been. 
Mr. GRIFFIN. Officer Goolsby there? 
Mr. ABNETT. I don’t recall him. 
hlr. GRIFFIN. Was Detective Miller there? 
Mr. ABNETT. Well, I couldn’t say, and I wouldn’t say without telling you the 

truth. 
Mr. GRIFFIN. Yes ; do you know L. D. Miller, Louis D. Miller? 
Mr. ABNETT. I don’t know whether I do or not. I do know Lowery, and I do 

know the officer- 
Mr. GRIFFIN. Lowery and Goolsby. How about the Officer Harrison? 
Mr. BBNETT. Blackie Harrison? 
Mr. GRIFFIN. Blackie Harrison? 
Mr. ABNETT. Yes, sir. 
Mr. GRIFFIN. Do you know him? 
Mr. ABrim. Yes, sir. 
Mr. GRIFFIN. Was he there at the time? 
Mr. ABNET~. I don’t recall him being there at the time. 
Mr. GRIFFIN. Where did you go after you left the boy in the juvenile bureau? 
Mr. ABNETT. That was. when I carried the second boy up to see about his 

buddy? 
Mr. GEIFFIIP. Yes. 
Mr. ABNETP. I went downstairs and on the street. As I say, I saw three or 

four Texas Highway Department driver’s license men, and I said, “The Presi- 
dent has been shot.” Bnd they said, “Oh, Arnett, what size camera was he 
shooting?” They thought, you know, I was joking. So I went on and got in 
my car. By that time squads were going everywhere. 

Mr. GBIFFIIV. Was this your private car? 
Mr. ABNETT. Yes ; went home to change clothes out of my uniform into civilian 

clothes, to go to my aunt’s funeral. 
Mr. GBIFFIN. Now, which way did you drive? 
Mr. ABNF~T. I believe I went down Young Street. I did. I went down Young 

Street to avoid all this traffic of squads and everything going- 
Mr. GEIFFIN. Young Street in what direction? 
Mr. ABNETT. West. 
Mr. GRIFFIN. Headed west? 
Mr. ABNET~. Yes, sir. Over the Houston Street viaduct to Oak Cliff. 
Mr. GBIFFIN. I see. Does Young intersect Jackson any place? 
Mr. ABNWT. Jackson runs along beside it. 
Mr. GBIFFIN. Runs parallel to it. Did you go by the Greyhound Bus station? 
Mr. ABNETT. Did I go by it? 
Mr. GBIFFIN. Yes. 
Mr. ABNET~. I would have been one block south of it. 
Mr. GRIFFIN. Now, what time would you estimate that it was that you went 

over the Houston Street viaduct? 
Mr. ABNE~T. I would say it was shortly before 1 o’clock, because I had to 

rush to get out of these clothes into other clothes to get to Grapevine, which 
is only 20 miles, something like that, to be there at 2 o’clock. 

Mr. GEIFFIN. Now, when you got across the Houston Street viaduct, is there 
a point where you come to Zangs Boulevard? 

Mr. ASNEIT. Yes, sir. 
Mr. GBIFFIN. Did you go to Zangs? 
Mr. ABNETT. I went Zangs to Jefferson. 
Mr. GBIFFIN. Did you get to the corner of Zangs and Beckley at any point in 

your trip out there? 
Mr. AnNEXT. No. Beckley would have been a block east of where I was. 
Mr. GBIFFIN. Now, you drove this route, did you see anything? 
Mr. Aa~cl~. No, sir. 
Mr. GRIFFIN. Of any importance to the Commission? 
Mr. An~rrrr. No, sir. 
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Mr. GRIFFIK. All right. Sow. I take it then you went on out to the funeral, 

or wherever you had to go? 
Mr. ARNETT. I went on home. I had my police radio on. Before I arrived at 

my home I heard someone come in on the radio and say. “A police officer has 
been shot.” And further, maybe a block or tJvo, he says, “I believe he is dead.” 

And I changed my clothes right quick and got in my car to go to Grapevine. I 
came back do\vn Clarendon to the R. I,. Thornton Expressway, taken R. L. 
Thornton Expressway to Highway IlLwell, it turns into Stemmons Expressway, 
you know, automatically, Highway 114, and I was listening all the time of this 
transaction of the Dolice officer. 

JIr. GRIFFIIV. Were you listening on a police radio? 
Mr. -4RNETT. Yes, sir. 
Mr. GRIFFIN. Okay. Let me ask you this. this is your own private car? 
Mr. ARNETT. Tes, sir. 
Mr. GRIFFIJ. Does the police radio broadcast over a frequency that can be 

heard on ordinary radio receivers? 

JIr. ARKETT. R’o, sir. 

JIr. GKIFFIS. What kind of sl)ec+il ;Itlal!tion do you hare to hare on YOUI 
receiver to pick this up? 

Mr. ARNETT. They call it a qonrerter. It’s hooked in with your radio. 

Mr. GR~FFIS. Is this an FM converter : do they broadcast on an FM frequency, 

do you know? 
Mr. ARNETT. Well, seems to me like it used to be AM and you could pick it up 

then by having your radio fixed a certain way, but they quit that. Tou 

couldn’t do it no more, so you had to buy this converter to go with your radio 
to get it. And I listened to the move from the library over in Oak Cliff to the 
Texas Theater, and was listening to it when they got him, but I was at Grapevine. 

Mr. GRIFFIN. Did you hear the automobiles called in from the outlying dis- 

tricts over your radio, when you were listrning to it; did you hear any com- 
munications from the dispatcher or otherwise, calling police cars in from the 
outlying districts? 

Mr. ARNETT. They were giving a description of the man that they had a 
description on, and then after the policeman was shot, Tippit, well, they was 
giving the descript.ion of it, and they first thought he was in the library over in 

Oak Cliff. Then they moved to a vacant house, then they moved to the Texas 
Theater. 

Mr. GRIFFIS. All right. Now, did you go back to the police station on Friday, 

after you heard that, Tippit had been shot? 

hlr. ARNETT. After the funeral, after my aunt’s funeral was over, I came home, 
at,e supper and went back in uniform, came back down here and worked on the 
third floor at the elevator. 

hlr. GRIFFIN. What time would you estimate that you arrived at the third 
floor ? 

hlr. ARNETT. I would say 6 o’clock. 

JIr. GRIFFIN. Nom, at the time that you arrived at the elevator, had there 
been a system set up for admitting people to the third floor-let’s put it this 
way, excluding people from the third floor? 

Mr. ARKETT. That’s what I started doing. 

hIr. GRIFFIS. Now, was there anybody else doing that at the elevator before 

you arrived, before you got there? 

Mr. AR;TETT. I couldn’t say whether there was anybody assigned there before 
I got there or not, but there was a Sergeant Ellis. I believe, and Sergeant Dugger, 
were there with me when I was working there. 

Mr. GRIFFIN. All right. Did you replace anybody? 
hIr. ARNETT. Now, I am not going to say that I did or I didn’t, because I 

couldn’t tell you and be telling you the truth. 
hlr. GRIFFIN. Who did you get your instructions from? 
hlr. ARNETT. I believe it was Sergeant Ellis, I believe it was, now. 
Mr. GRIFFIN. Is he a regular sergeant? 
Mr. ARNETT. Yes, sir. 
air. GRIFFIN. Now, did you ride on the elevator? 
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Mr. ARPIETT. No, sir. I was in front of it, and as people got off they had to 
show their identification. 

Mr. GRIFFIN. I see. Did you recognize Jack Ruby? 
Mr. ARKETT. Did I recognize him? 

Mr. GRIFFIPT. Yes ; I mean, did you know Jack Ruby up to this point? 
Mr. ARNETT. No, sir. 
Mr. GRIFFIN. What kind of identification did you ask for when people got off 

of the elevator? 
Mr. ARNETT. Well, if they was a press reporter, they had a press card, showing 

who they were, and they were from everywhere, coming in there. You would 
be surprised how far they had traveled that day. You know, I was-1 didn’t 

think about people being there t,hat day, you know, from so far up. One man 
told me he was asleep in Chicago. They woke him up and told him the President 

had been killed, and he was there that night, I would say by 8 o’clock. There 
was one man in particular that I remember, that came up. He said he was a 

postal inspector. 
Mr. GRIFFIN. Postal inspector? 

Mr. AR~ETT. He showed me his identification, said he would like to talk to 
Captain Fritz, that he had a key to the post office box down there that this 
fellow had, and he wanted to see if that key did fit it, or he had a key and he 
wanted to see if it would-was to that box. 

Mr. GRIFFIN. Now, how many of you were standing there at the third floor 

elevator, checking identification of people who got off the elevator? 
Mr. ARNETT. I would say four. Two elevators. 
Mr. GRIFFIN. What did you do about people who came up, who said they 

came up to see somebody who was being questioned, or in connection with 
some other business other than being a photographer or- 

Mr. ARNETT. If they didn’t have an identification of pressmen or ranger or 
lawmen of some kind, they were turned back. There were two Spanish men 

came up there who wanted to talk to some officer about a ticket, and we notified 
whatever officer they wanted to talk to about it, and told him to go downstairs 
and see them. 

Mr. GRIFFIN. Suppose somebody had showed you a justice of the peace card, 
would you have admitted him? 

Mr. ARNGIT. A justice of the peace? 
Mr. GRIFFIN. Suppose somebody had showed you a card that said he was an 

honorary deputy sheriff, or a courtesy card, some of the law enforcement agents 

give out, are you familiar with those? 
Mr. ARNETT. Yes. 
Mr. GRIFFIN. Suppose someone had showed you one of those, would you have 

let him in? 
Mr. ARNE~~~. I wouldn’t let anybody in who didn’t have proper identification, 

without notifying one of these regular officers standing there. 
Mr. GRIFFIN. Would you have considered this a proper identification? 
Mr. ARN~. I don’t remember having that come up. Now, there were two 

or three rangers there. One of them from Gainesville, Tex. I talked to him 
a little bit and the captain of the rangers was there. I don’t know where he 
was from. He might have been from Dallas. 

Mr. GRIFFIN. Did you have any lawyers come up? 

Mr. ARNFIT. Lawyers? 
Mr. GRIFFIN. Yes. 
Mr. ARNEIT. I don’t remember any. 
Mr. GRIFFIN. Did you have any newspaper people come up who didn’t show 

you press cards who appeared to be newspaper people from the way they 
conducted themselves? 

Mr. ARXE~T. Two or three different times a news reporter would come up 
and show a press card and say, “I have got a friend with me that’s just with 
me”. I said he would just have to wait downstairs, and they did. 

Mr. GRIFFIX. Well, you know, a number of police officers have stated that 

they saw Jack Ruby up on the third floor on Friday evening. How do you 
imagine that Ruby could have got by? 

Mr. ARX’E~T. I don’t know. After I was there that afternoon or that night, I 
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would say. I wasn’t in the afternoon, because I was at that funeral, but I 

don’t believe Jack Ruby got up there after that time of night. I didn’t see 
Jack Ruby the entire time of that thing, until he was in front of me in the 
basement, the 24th. 

Mr. GRIFFIX. Would you have recognized him? 
JIr. ARXETT. So, sir. 
Mr. GRIFFIS. Sow, did you remain at the elerator doors all of the time you 

were on duty on Friday? 
Mr. ARNEIT. Friday night? 

Mr. GRIFFIN. Yes. 
Mr. ARNETT. I would say I was there until around 11 o’clock that night. 
Mr. GRIFFIS. After 11 o’clock what did you do? 
Mr. ARNEIT. I went home. 

Mr. GRIFFIS. Did anybody replace you on those doors? 
Mr. ARNETT. Yes, sir. 
Mr. GRIFFIN. Do you recall who that was? 
Mr. ARNGTT. No, sir; I don’t. 
Mr. GRIFFIN. Did you gire him any instructions as to what he was to do in 

admitting people? 
Mr. ARNEZTT. Yes, sir. 
Mr. GRIFFIZ. Sow, did you come in on Saturday? 
Mr. ARNE~. Yes, sir. 
Mr. GRIFFIN. What time did you come in on Saturday? 

Mr. ARNETT. Around 2 o’clock. 
Mr. GRIFFIN. And how late did you stay? 
Mr. ARNEZTT. Until about 11. 
Mr. GRIFFIK. Did you do the same sort of thing on Saturday? 
Mr. ARKE~T. That afternoon I didn’t work in front of the elevators, but I 

did work orer where the stairways are. There is a stairway that you can 
walk down. 

Mr. GRIFFIN. Yes. 
Mr. ARNE?T. I worked there with an officer. I beliere his initials is 1,. M. 

Baker. 
Mr. GRIFFIN. Now, there came a time Saturday night when you were sta- 

tioned by Captain Fritz’ office? 
Mr. ARNETT. That’s right. 
Mr. GRIFFIN. About what time was that? 
Mr. ARR‘ETT. I would say around 7 or 8 o’clock that night. 

Mr. GRIFFIS. Now, did you notice while you were there whether any news- 
paper people were going in to use the telephone in the homicide office? 

Jlr. ARNETT. No, sir; I didn’t. 
Mr. GRIFFIN. You say you were stationed outside Captain Fritz’ door. Do 

you mean that you were inside the homicide office? 

Mr. ARNETT. No; I was outside. 
Mr. GRIFFIX. In other voids. you were stationed outside of the homicide 

door? 
Mr. ARSETT. In the hallway. 

Mr. GIIIFFIS. Sow, that wasn’t really the door to Captain Fritz’ office? 
Mr. ARNEW. So; his office is back inside, but you had to go through that door 

to get to his offiee. 
Mr. GRIFFIK. I wonder if it wouldn’t be clearer if n-e even edited this other, 

instead of Captain Fritz. if we crossed that out and said to the door to the 
homicide office? 

JIr. AIINE?T. All right. Go ahead and write it in if you want to. 

Mr. GRIFFIN. All right. Let me mark it [indicating]. 
Mr. ARSETT. That would sound more reasonable, sensible, anyway. 
Mr. GRIFFIS. Sow, would you initial those two places and (late them where I 

marked them [indicating] ? 
Mr. ARNETT. Yes, sir. We got the date, is that all right? 
JIr. GIIIFFIS. That’s okay. All right. Now, did you see newsl)npermen going 

in to use the telephone in other offices besides the homicide bureau? 
Afr. L~RSETT. TVell, really I just tell ~011 the truth, there were so many people 

137 



in there and out-what I mean, there was a crowd there, and as far as seeing 
what was going on in other offices, I couldn’t tell you. 

Mr. GRIFFIN. Now, did there come a time on Saturday night when you re- 
ceived some instructions from one of the other officers? 

Mr. h~rrrr. Did there? 
Mr. GRIFFIN. Yes. 
Mr. ARNETT. Yes, sir. 
Mr. GRIFFIN. Did you call Lieutenant Merrell sometime that night? 
Mr. ARKETT. Yes, sir. 
Mr. GRIFFIN. Sow, about what time was that? 
Mr. ARN~. It seemed to me like it was around 9 o’clock. 
Mr. GRIFFIN‘. All right. And what did Lieutenant Merrell tell you? 
Mr. ARNETT. That Captain Solomon had called him and asked to get a few 

reserves down there the next morning to help with the transfer. 
Mr. GRIFFIN. All right. Now, where was this told to you? 
Mr. ARNETT. Jt was told to me there at the door, to call Lieutenant Merrell. 

I am trying to think where I went and called from. 
Mr. GRIFFIN. Somebody came up to you at the homicide office-- 
Mr. ARNETT. That’s right. 
Mr. GRIFFIN. And said, “Call Lieutenant Merrell”? 
Mr. ARNETT. That’s right. 
Mr. GRIFFIN. Then you went and made a telephone call? 
Mr. ARKETT. I believe I went in Chief Curry’s-not in his office, now, but into 

the room where all the secretaries and everything are, and used the telephone. 
I am almost certain I did. 

Mr. GRIFFIN. Did you call Merrell some place outside of the building or- 
Mr. ARNETT. He was at home. 
Mr. GRIFFIN. He was at home. Is he a regular officer? 
Mr. ARNETT. He is a reserve lieutenant. 
Mr. GRIFFIN. He is a reserve lieutenant? 
Mr. ARNETT. He is my assistant. 
Mr. GRIFFIN. Then Merrell told you that you would have to have some men? 
Mr. ARP~ETT. That they wanted some men, yes, sir. 
Mr. GRIFFIE. So somebody apparently had called Merrell to tell him that, is 

that right? 
Mr. ARNETT. Captain Solomon, I believe. 
Mr. GRIFFIN. Captain Solomon had called Merrell. Now, did you attempt to 

locate some reserres that night? 
Mr. ARNETT. Yes, sir. 
Mr. GRIFFIN. And did you attempt to locate reserves that were already in the 

police department building? 
Mr. ARKETT. I called Lieutenant McCoy, who was on duty, riding in a squad 

car, put out a call for him to call me at the office, and he did, and I gave him 
those instructions, to call some of his men the next morning to be there. 

Mr. GRIFFIN. And what time did you tell Lieutenant hfcCoy that the men 
should be there? 

hlr. ARNETT. sine o’clock. 
hIr. GRIFFIN. Now, at this point did you have any understanding as to generally 

when Oswald would be moved; did you have any idea generally when he would 
be moved? 

Mr. ARNETT. Chief Curry told the newsmen that if they were hark by 10 o’clock 
they would be plenty early. 

Mr. GRIFFIN. Did you hear Chief Curry tell them that? 
Mr. ARNETT. Yes, sir. 
Mr. GRIFFIN. Other than what you heard Chief Curry say, did you receive any 

other information? 
Mr. ARNETT. Of what time it would be? 
Mr. GRIFFIN. Yes. 
Mr. ARNETT. No, sir. 
Mr. GRIFFIN. Now, did you have your conversations with Lieutenant Merrell 

and Lieutenant hIcCoy before or after Chief Curry made the ,announcement to 
the press? 
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Mr. AHNETT. I would say it was probably a few minutes before I heard him 
say that. I could be wrong about it. I am trying to, you know, think whether 
it was or wasn’t, but I am not certain about it. 

Mr. GRIFFIN. Now, the call that you issued to Lieutenant JIcCoy, would th,at 
have gone through the dispatcher’s office? 

Mr. ABNETT. For him to call me would-yes. 
Mr. GRIFFIN. And they would have made a record of that, isn’t that right? 
Mr. ABNETT. It would have been recorded, but our conversation wouldn’t have 

been. 
Mr. GRIFFIN. If we were to look at that record, would that be the most accurate 

reflection of the approximate time that you had information concerning the 
transfer of Oswald ; in other words, is that the most accurate--- 

Mr. ABNETT. It would be recorded all right. 
Mr. GRIFFIN. My question is, we want to try to find out just exactly how soon 

people would have known that something was going to happen. 
Now, is that record, that would be in the dispatcher’s office the most accurate 

or earliest record that would have been made of anything you did in connection 
with the information you received about the move, that Oswald was going to be 
moved the next day? 

Mr. ABNETT. Well, it would show-you would have to first check and see what 
squad McCoy was riding, to get the number. 

Mr. GRIFFIN. Yes. 
Mr. ARSETT. You see? 
Mr. GHIFFIN. It wouldn’t go out to McCoy specifically? 
Mr. ARNETT. So; it would go to the squad he was riding with. His name 

wouldn’t have been on there. 
Mr. GBIFFIK. But now, would the dispatcher’s statement over the radio, would 

that say number such-and-such call number such-and-such, or would it say 
number such-and-such call Captain Arnett? 

Mr. ABNETT. No ; I believe it would have said call the office. I don’t believe our 
names would have been mentioned on the air. 

Mr. GRIFFIN. All right. Now, would there be a record of some kind that we 
could use to find out what number designated Lieutenant McCoy? 

Mr. ABKETT. Well, there would be a work sheet, assignment sheet, of what 
squad he was riding in that night, the number of it. For instance, we will just 
say 243 or 242 or-1 don’t know what number it was now, but I am just saying 
those numbers, that it’s possible he could have been in. 

Mr. GRIFFIN. Well now, do you know how long records of that sort are retained 
by the police department? 

>Ir. ABNETT. I suppose they are kept for a long time. 
Mr. GRIFFIN. Now, what time was it that you arrired at the Police and Courts 

Building the next day? 
Mr. ARNETT. Nine o’clock a.m. 
Mr. GRIFFIN. All right. How many men would you estimate that you con- 

tacted about this between the time that you got the word from Lieutenant 
Merrell and the time you arrived at 9 o’clock? 

Mr. ARNETT. If I remember right, I called Lieutenant Merrell-I mean Lieu- 
tenant McCoy, and I saw Lieutenant Sicholson and told him to call some of his 
m’en. If I remember right, though, those are the only two people I contacted 
on it. 

Mr. GRIFFIN. Now, would Lieutenant Xlerrell ha\-e had occasion to contact any 
other officers, to give instructions to men? 

Mr. AKNIYI-r. He could have called some of the sergeants and told them. 
Mr. GRIFFIN. I see. Would there have been any other captains who would 

have given instructions similar to ones you gave? 
Mr. ARN~JTT. Well, there are three more captains, but so far as I know there 

wasn’t any contacted, unless it was Captain Crump and I didn’t contact him. 
Mr. GRIFFIN. All right. How many men did you attempt to get in that next 

morning? 
Mr. QBNETI. I told them to have 8 or 9 to 10 men. 
Mr. GRIFFIN. I see. Each ; each lieutenant? 
Mr. ARNETT. No; each one just get two or three men. We had 18. 
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Mr. GRIFFIN. Had 18 all together? 
Mr. ARNETT. ITh, huh. 
Mr. GRIFEIN. Now, do you reniember n-here you parked your car before you 

came in the building on Sunday morning? 
Mr. ARNE~. I either put it in the parking station west of the city hall on 

Cocimerce Street or I parked it on the side street of Commerce. 
Mr. GRIFFIN. Do you remember entering the building? 
Mr. ARNETP. Do I remember entering the building? 
hlr. GRIFFIN. Yes. 
Mr. ARNETT. Yes, sir. 
Mr. GRIFFIN. Do you remember what entrance you cam& through? 
Mr. ARNETT. Yes, sir. Down in the basement, from Commerce Street. 
hlr. GRIFFIN. Now, as you walked down that Commerce Street entrance, at 

that time were there any TV cables strung through there? 
Mr. ARNBTT. The cameras were set up on the Commerce side, out there, and I 

do believe that there were cables running through the door. 
hlr. GRIFFIN. Now, there is one door there that enters into the hallway that 

runs to the records room, as you get down the bottom of the steps from Commerce 
Street, you open up the door and you can go down a hallway toward th’e records 
room ? 

Mr. ARNETT. Down that way [indicating]. 
Mr. GRIFFIN. Going north? 
Mr. AR~~ETT. Uh, huh. 
Mr. GRIFFIN. Sow, there are also in there, at the bottom of those steps from 

the street, two other doors; do you recall that there are two other doors there? 
Mr. ARNETT. They would be on Harwood Street, then? 
Mr. GRIFFIN. No. 
Jlr. ARNETT. You mean there are two more doors on Commerce Street? 
Mr. GRIFFIN. Yes. One of them leads to the engine room. Are you familiar 

with that door? 
Mr. ARNEIT. No, sir. 
Jir. GRIFFIN. Another one leads into the subbasement. Are you familiar 

with that door? 
Mr. ARNETT. Sow, that’s the one I am talking about I came in. 
Mr. GRIFFIN. You went down into the subbasement? 
Mr. ARNETT. See here, this is Commerce Street, and you walk down a flight 

of steps, and there is a door, and you are going right towards the records 
building. 

Mr. GRIFFIN. All right. Sow, there is a subbasement to that building? 
Mr. ARSETT. So ; I misunderstand what you are talking about. 
Mr. GRIFFIN. Are you familiar with the subbasement in the--where the police 

officers’ locker room is? 
Mr. ARNETT. Yes. Oh, yes. If that’s what you are talking about. 
Mr. GRIFFIN. All right. Were you aware of the fact that there was a door 

that led up from the subbasement right up under the stairs, on the Commerce 
Street side? 

Mr. ARNETT. I don’t know whether I understand what you mean or not. 
Mr. GRIFFIN. You walk off of the sidewalk on Commerce Street- 
Mr. ARNETP. And go down in the bagement. 
h1r. GRIFFIN. And go down in the basement, you get down there in the base- 

ment and there is a door that goes into the hallway that runs up to the records 
room ? 

Mr. ARNE~. Yes, sir. 
Mr. GRIFFIN. Now, there are two other doors in that area. One of them is, 

if I am not mistaken, off to the right, as you face the hallway, and that goes into 
the engine room ; and there is another area-door, rather, sort of at your back, 
as you look down that hallway, and that goes down in the subbasement. Wer’e 
you aware of that? 

Mr. ARNE?T. No. 
Mr. GRIFFIN. So you would have no recollection of whether any of the TV 

wires were strung any place except through the hallway to the records room? 
Mr. ARNETT. Xo ; I sure wouldn’t. 
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Mr. GRIFFIX. Okay. Sow. when you entered there, n-here did you go-and 
got iuside the building? 

.\Ir. ~\RstWr. I sa\v 1,ituteiiniit \Viggius, alltl he ZlSlitYl llle if I cY)llltl rel)lnce 
one of his regular men that was out there behind the, TT  cnuleras that-in other 
words. this is the lmsrnlmt [iutlicatiug]. 

Mr. GKIFFIS. \Vell, I think I can help you out here. Here is a diagram of 
the baselnent, aud here is the jail offive and here is the parking area, here is 

the ratul) from JIaiu Street. here is the ra*ull going nl, to (‘ouuuer(e Street 
[ iutlic3 t ing], 

Mr. AKSETT. We have, got it turned right around to me. 
Jlr. GRIFFIS. Well. n-hicherrr way is easiest for you. All right. SOW. this 

is (*oming down from JIain. That’s JIain [indicating]. 
Mr. ARSETT. This is Commcrc~e going out? 
Xr. GRIFFIS. That’s right. 
Mr. ARsETT. All right. The TV cameras were set up right in here. They 

wanted to keel) this open here. They didn’t want any cars parking in here 
[indicating]. 

Mr. GRIFFIN. Let me draw two TV rameras; is that about where they were 
l)laced, where I hare got them there [indic2ting] ? 

Mr. ARXETT. Yes, sir. 

Mr. GKIFFIS. Sow, behind the TV cameras---- 
Mr. ARSETT. It’s wide enough for two automobiles to park. 
Mr. GRIFFIS. All right. Was there a man stationed behind those two TV 

cameras? 
Mr. ARXETT. There was a regular and they needed him out there, so I put 

a reserve officer out there. 
Mr. GRIFFIN. Who was that reserve officer that you put there? 
Mr. ARNETT. Morley. 

Mr. GRIFFIS. All right. Sow. I am going to put an S-well, you put an X 
on t.he map where you think Wnrlcy was. and write his name in there, if you will, 

please. 
JII-. .iRNETT. [ Sltelling] TV-O-- 
Mr. GRIFFIS. [ Sl)elling] TV-o-r-l-e-y. 
Kow, what’s your best estimate of what time it xvas that you put Morley in 

there? 
Mr. ARSETT. Short,ly after 9 o’clock. 
Mr. GRIFFIN. You want to say whatever it was. 9:15, whatever you think it 

was? 
Mr. AKSETT. Well, this may not be esnct on the minute, but it will be within 

.? minutes or so [indicxting]. 
Mr. GRIFFIN. All right. Okay. 

Mr. AKSEIT. I am going to put tl:lO ]indicating]. 
Jlr. GRIFFIS. All right. 
Mr. AKSETT. Because I did it as quick as I could after I was asked to. 
Mr. GRIFFIN. All right. Sow, what did you do after you placed Morley 

at that spot? 
Mr. ARSETT. I went into the assemblg room, and there were a few men in 

there. I walked back outside and I believe that I talked to some captain that 
needed tire men down at the E:lm-Houston Street riaduct. and I went. back in and 
asked them if they could send tiye men down there and they said yes. They 
assigned fire men to go down there and they xere sent down there in a squad 

car. 
Mr. GRIFFIX. What. did you do after that? 
Mr. ARSETT. After that, I got some more men out of the assembly room. 

They were just coming in, you know, and Sergeant Dean and Sergeant Putnam, 

we searched the basement. 
Mr. GRIWIS. All right. Xow. did you accompany Sergeant Dean? 

Mr. ARXETT. Yes, sir. 
Mr. GRIFFIS. Did you avcvmpany him all the way around? 
JIr. AK~wT. In this artsa, I did [indicating]. 

Mr. GRIFE‘IY. That’s the area, sort of the Main Street portion? 
;Ur. ARKETT. That’s it (indicating). 
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Mr. GKIFFIX. Did you go with Sergeant Dean to the area that’s marked on 
the mal, stairs ul,. behintl elevators So. 1 and So. 2. 

Mr. AKSETT. Did I go up the stairs? 
Mr. GRIFFIS. So. Did you go to that area with him? 
Mr. ARSETT. Well. this is the area I covered with him, from here, all t,his 

right in here [indicating]. 
Mr. GRIFFIS. The relmrter can’t see that, but Lou are indicatingP\ve ha\-e 

to get this down in words, so that the members of the Commission, Chief .Justice 
Warren and so forth will understand what we are talking about here. 

Mr. AKSETT. Yes. 
Mr. GRIFFIS. You are indicating that you searched with Sergeant Dean that 

portion of the garage which includes the elevators So. 1 and So. 2 and the door- 
way t,o the stair up, correct? 

Mr. ARSETT. Right. 
hlr. GRIFFIN. Now, when you got to those elevators, what did you and Sergeant 

Dean do? 
Mr. ARSE~T. As we searched them out, we l)laced men in this area as we 

searched it out, there was a regular officer stationed here lindic~ating]. 
Mr. GRIFFIN. Regular officer stationed- 
JIr. ARSETT. At the elevators [inclic*ating]. 
hlr. GRIFFIN. You want to put on the map where that regular officer was, 

and put an X there? 
JIr. AKSEW. It was here in front of these elevators [indicating]. 
Mr. GRIFFIN. Do you want to write regular officer-do you know his name? 
Mr. ARSETT. So, sir : I don’t. [Spelling] R-e-- 
Mr. GRIFFIS. Regular, yes. All right. Now, were these elevators operating, 

these elevators X0.1 and P?o. 2, were they in operation? 
hlr. ARRETT. I couldn’t say whether they were or not. They wasn’t working 

at the time I was there. 
Mr. GHIFFIN. All right. You didn’t see any boys, Segro bogs in there? 
hlr. ARNETP. No. 
Mr. GRIFFIK. Is there a door at this entranc*eway to the stairs up? 
Mr. ARNETT. Did you say are there a door there? 
Mr. GRIFFIN. Is there a door there ; do you remember if there is a door there? 
Mr. ARSETT. There is a door here that goes into this [indicating]. 
Jlr. GRIFFIS. Into the first aid station’! 
hlr. ARNETT. Yes, sir. But now, I couldn’t say whether there are or not. 
Mr. GKIFFIN. All right. Do you recall what investigation was made in the 

area of that doorway there. toward the stairs up? What check you and Sergeant 
Dean made? 

Mr. ARNETT. Well, they probably were finishing their investigation here and 
we were back over here. There is a building extends out from the walls, and 
it doesn’t go completely back against this ramp. There is mom for a man to 
walk in there, and I went and goi a flashlight and- 

Mr. GRIFFIN. Kow, I want to talk about this area right here. Do you recall 
whether you and Sergeant Dean went over to that doorway that leads to the 
stairs up? 

Mr. ARNEW. I didn’t. 
Mr. GRIFFIN. You didn’t go? 
Mr. ARNEIT. No, sir. 
Mr. GRIFFIN. Right. Did you go to that area where the first-aid station is? 
Mr. ARNETT. I didn’t make that part of the search there. We started and 

came around this way, searched all these cars down through here, and this 
building back here that I am telling you about, that doesn’t extend against the 
wall. I went and got a flashlight and Sergeant ___-__ I will think of his name 
in a minute, reserve. His name starts with a II. 

Mr. GIUFFIK. Well, that’s okay. His name isn’t necessary. You went back 
there searched the-- 

Mr. AKNETT. We taken a flashlight in there and I held the flashlight for him, 
and he got up in there and I give him the flashlight, and he taken the flashlight 
and walked all back in here. There n-as room for a man to walk in there 
[indicating]. 
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Mr. GIUFFIS. The area you are indicating is an area behind the jail office-- 
Mr. AKNE~. So : it’s not behind it. 
Mr. GRIFFIS. \Vell, here is the jail 0ffic.e [indicating]. 
Mr. ARSF.TT. \Vell, the one I am talking about, here is the ramp, see, and the 

one I am talking about is like this, doesn’t go coml)letely against the ramp. 
There is room for a man to walk in behind thfxre [indicating]. 

Mr. GRIFFIS. Sow, other than this northern portion of the basement, did 
you search any other area with Sergeant Dean? 

Mr. ARx7rr. So. sir: I stayed right in hrre. Some more reserres came in 
[indicating]. 

Mr. GRIFFIS. Off the record. 
(Discussion off the record.) 
Mr. GKIFFW. Could you &ll me where I was? 
( The record was here read by the reporter.) 
Mr. GHIFFIS. After you searc.hrd the basement. where did you go? 
JIr. ;\RsE~. After I scnr~hect this portion of the basement [indicating] ? 
Mr. GRIFFIN. Yes. 
Mr. ARSETT. I stayed right here. That’s where the cars come in and out 

[indicating]. 
Mr. GKIPFIS. SOW. would you p1nc.e an A4 where you stationed yourself after 

thP searc.h of the basemrnt, and \\onltl you put a circle around that : would you 
write around that, after search of bnsrment [indic3ating] ? 

Mr. ARSETT. [Spelling] B-a-s-F 
111’. GRIFFTS. [Spelling] B-a-s-e-m-e-n-t. Sow. val)tnin, how long did you 

remain there at that position? 
Mr. ,\RNETI'. Oh, it seems like 10 or 15 minutes. 
Mr. GKIETIS. And then where did you go? 
Mr. AMETT. .J. (‘. Hunt tox>k my ljlace, another reserve officer. 
Mr. GIIIFFIX. Replaced 1)~ J. C. Hunt? 
Mr. A~xE7-r. IIunt. 
Mr. GRIFFIS. After about 13 minutes. Sow. then where did you go? 
Mr. ARSE~T. I had sent some men outsid- 
Mr. GRIFFIS. Xo : n-here did you go? 
Mr. AI~SFX’T. I went to different ones that were. you know, around in here, of 

the reserves [indicating]. 
Mr. GHIFFIS. You circulated in the basement? 
Mr. AKSETT. In the basement. 
Mr. GRIFFIN. And did you make assignments? 
Mr. AKSETT. Yes, sir. 
111’. GRIFFIX. What assignments did you make? 
Mr. ARSETT. I sent Sergeant Cos and Sergeant ------ this little sergeant that 

I was trying to name while ageCould I call the man and ask him that boy’s 
name? 

Mr. GRIFFIS. That’s not really important. 
III-. ;iRIUETT. It iSIl't? 
Mr. GKIFFIS. So ; did you assign people outsitle of the building? 
>h. &nxTT. TPS. Sir. 
Mr. GRIFFIS. Did you make assignments to the various intersections? 
Mr. AKSETT. To keel] people back. They were over here on the Commerce 

south-side street. 
Mr. GRIFFIN. Yes, sir. 
Mr. ARSETT. Keep people back off, on the sidewalk, and not let them on the 

street [indicating]. 
Mr. GRIFFIT. You sent all your men to Commerce? 
Mr. ARSF:~I..I.. So : not all of thfvn. I sent three men up there at that partirulnr 

time. 
JIr. GRIFFIS. Where did you send your other men? 
JIr. ARSETT. Well, earlier, before this, I sent one to Commerce and Pearl 

to work a signal light that had gone out of order. 
Mr. GRIFFIN. Did you ever assign anybody to Main and Pearl? 
Mr. AaxETT. Main and Pearl? 
Mr. GRIFFIN. Yes, sir. 
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Mr. ARNETT. I don’t believe so. 
Mr. GRIFFIN. Did you ever assign anybody to Elm and Pearl? 

Mr. ARNETT. Sot before the shooting. 
Mr. GRIFFIN. All right. Did you make any assignments on Elm Street? 
Mr. ARNIVT. ?r’O, sir. 
Mr. GRIFFIN. All right. Did you make any assignment on Main Street? 
Mr. ARNETT. I don’t remember of any. I did have a man in front of the 

Credit Building-what do they call it. the Employees Credit Association or 
Credit Union or something another. I did have s man up on the ramp of it. 

That’s out on Commerce St.reet. 
Mr. GRIFFIN. Did you assign Mr. Newman to a place in the basement? 

Mr. ARNETT. I didn’t make the assignment myself. 
JIr. GRIFFIN. Did you leave the basement at any time after this particu- 

lar period that we are talking about, when you made these assignments, did 
you leave the basement area? 

Mr. ARNETT. I don’t believe so. Not until after the shooting. 
Mr. GRIFFIPI’. All right. While you were in the basement, were you in the 

garage and ramp area the entire time? 
Mr. ARNETT. After I left this particular spot here [indicating] ? 
Mr. GRIFFIN. Yes; where we marked the A? 
Mr. ARNETT. I was in this area right in here, and about 11:05 I took my 

stand right in here [indicating]. 
Mr. GRIFFIN. All right. Now, you spent your entire time then in the-- 
Mr. ARNETT. Basement. 
Mr. GRIFFIN. Area between the entrance to the garage at the bottom of the 

Commerce Street ramp and the portion where the Main Street ramp narrows 
at the bottom, or widens out at the bottom? 

Mr. ARNETT. [No response.] 

Mr. GRIFFIN. Now, would you put a mark on the map where you were, where 
you stationed yourself at about 11:05? 

Mr. ARNETT. Let’s see if we understand each other here on this. Is this 
the office where they come out of the jail [indicating] ? 

Mr. GRIFFIN. Yes, it is. 

Mr. ARNETT. And this comes out so far and then this is the ramp [indicating] ? 

Mr. GRIFFIN. Yes, it is. 

Mr. ARNETT. All right. I was right along in here then [indicating]. 

Mr. GRIFFIN. Would you put an A there, also? 

Mr. ARNETT. Okay [indicating]. 

Mr. GRIFFIN. And put a circle around that. 

Mr. ARNETT. All right [indicating]. 

Mr. GRIFFIN. Now, would you mark the time that you think you first arrived 
there? 

Mr. ARNETT. I would say 11 :05. 
Mr. GRIFFIN. All right. How do you fix that time 11:05? 
Mr. ARNETT. I believe I looked at my watch. 

Mr. GRIFFIN. Did you write up a report on this on November 24? 
Mr. ARNETT. Did I write it up? 
Mr. GRIFFIN. Yes. 

Mr. ARNETT. I made the statement. 
Mr. GRIFFIN. Did you write a letter to Chief Curry? 
Mr. ARNETT. Well, that’s the letter [indicating]. 
Mr. GRIFFIN. R’ow, you didn’t mention in that letter anything about 11:05. 

Was the first time that you thought about 11 :O.? when you were interviewed by 
the FBI agents on December 4? 

Mr. ARNETT. You mean was that the first time I thought about it being 11:05 
when I went there? 

Mr. GRIFFIN. Yes. 
Mr. ARNETT. Well, no; I wouldn’t say it was the first time I thought about 

it. It might have been that I didn’t think about it when I was writing that 
letter. 

Mr. GRIFFIN. Kow, captain, if you were to place the time that you stationed 
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yourself here, in terms of how much before-well. in terms of the time that 
the armored car was in the ramp, did you place yourself before or- 

3Ir. ARSETT. It was here before I went there. 
Mr. GKIFFIS. All right. This was after the armored car arrived? 
Mr. ARSETT. Yes, sir. 
JIr. GRIFFIS. And how long before Lee Oswald was brought down? 
Mr. ARSETT. After I placed myself over there? 
Mr. GRIFFIN. Yes. 
Mr. ARSETT. Well, around 15 minutes. 
Mr. G~IFFIS. Do you know what time Oswald was brought down? 
Mr. ARSETT. I know what time the ambulance was called. 
Mr. GRIFFIS. What time was that? 
Mr. ARSETT. 11 :21. 
3Ir. GRIFFIX. When you stat.ioned yourself at that point, were the floodlights 

from the TV cameras on? 
Mr. ARSETT. Were they on? 
Mr. GRIFFIN. Yes. 
JIr. ARSETT. If I remember right, they had been on all the time. 
3Ir. GRIFFIS. They had been on all t.he time? 
Mr. ARSETT. TheF wasn’t alire all the time. 
JIr. GRIFFIS. You mean the cameras weren’t alive? 
1\lr. ARSETT. So. 
Mr. GRIFFIK. At the time you searched the basement, were the floodlights 

on from those TV cameras? 
Mr. ARPCETT. Well now. whether they were on or not, I don’t know. I be- 

lieve the machine was lighted up. Sow, whether that’s what you call- 
Mr. GRIFFIS. So; I mean the floodlights. 
Mr. ARSETT. Well, I am not going to say either way on that, because I am 

not going to tell you anything I don’t think is the truth. 
Mr. GRIFFIS. Are you sure the floodlights were on when you stationed your- 

self at the point that we hare marked as point A at the bottom of the ramp? 
Mr. ARSETT. I would say lights were on. Sow, whether they were flood- 

lights or not, I couldn’t tell you. I don’t know whether you say just a light 
titting there was a floodlight or the lights in the camera or- 

Mr. GRIFFIN. So; I am talking about the lights they use to illuminate the 
picture they are going to take, throw out on the subject? 

Mr. ARSETT. I will sag the cameras had a light in them. I will say that. 
Sow. whether you call them floodlights or not, I don’t know. Sow, they tell 
me that they can be on and not be taking pictures unless there is a red light 
burning. Sow, whether that’s true or not, I don’t know. 

Mr. GHIFFIS. *\ll right. Over where these TV ~lmera~ are. were there some 
lights placed in association with those cameras? 

Mr. ARZETT. All I can remember of, and I am trying to tell you the truth- 
Mr. GRIFFIN. Yes. 
Mr. ARSETT. Is that the light was on in the camera. You know what I 

mean, that [indicating] was burning. 
Mr. (:RIFFIIY. I don’t know if you have taken home movies or anything like 

that, or just had your picture taken in a photographer’s studio, often they 
beam a lot of lights down? 

3fr. ARSETT. I know what you are talking about there. 
Mr. GRIFFIX. Were there any lights like that orer by these TV cameras? 
Mr. ARSETT. I don’t remember any like that, but they had to be for it to 

be alive, I guess, but I don’t remember them being on when this happened. 
111.. GIIIFFIS. Refore Oswald vame out you were where n-e lmt this A at 

the bottom of the ramp. when JOLL had occasion to look off into the garage 
area. was it llossible to distinguish objects. or distinguish l~eol~le or cars in 
there? 

Mr. ARXETT. There was a car came out the ramp, after we got in line, and 
went out the ramp on North Main, up the ramp, out on North Main. We 
broke ue 

Mr. GRIFFIS. I am going to ask you this simple question. as J-OLI looke~l out 
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over in there, could you see cars or people or anything over behind those TV 
cameras ; could ydu see anything beyond those TV cameras? 

Mr. ARNETT. Well, I saw this car that was coming out. Now, that was 
before Lee Oswald was brought down. 

Mr. GRIFFIN. But did you see that car before it came out of the garage? 
Mr. ARNETT. I saw it coming out of the ramp. 
Mr. GRIFFIN. All right. Now, did you see it before it came to the ramp? 
Mr. ARNETT. I don’t believe I did. 
Mr. GRIFFIX. All right. So do you have any recollection as to whether you 

could see objects in that area? 
Mr. ARNETT. So, sir ; I don’t, I sure don’t. 
Mr. GRIFFIJ. Kow, you watched that car come out of the garage? 
Mr. ARNETT. Uh huh. 
Mr. GRIFFIN. Sow, where did you watch it go? 
Mr. ARNETT. It went out the Main Street entrance, up the ramp. 
Mr. GRIFFIN. And did you see it get to the top of the ramp? 
Mr. ARNETT. I didn’t look at it as it entered the top of the ramp. We were 

getting back into position, b’ut we did have to break up, because we were all 
the way across the ramp, and we had tb break up for it to go out, but you 
know how you would do, you would back up against the wall or something out 
of the way, for it to go by. 

Jlr. GRIFFIN. Sow, you say you had to break up. Was there a line formed 
across there before the car came out? 

Mr. ARNETT. Well, we were standing just, you know, side of one another all 
the way across there. 

Mr. GRIFFIS. Was that Sam Pierce’s ear? 
Mr. ARN’ETT. They say it was. 
Mr. GRIFFIN. They say it was. Do you remember how many people were 

in that car? 
Mr. ARNETT. R’o, sir. 
hlr. GRIFFIN. Was this the last car that came out of the garage before Lee 

Oswald was shot? 
Mr. ARNETT. There was one come out and backed ‘up in position. 
Mr. GRIFFIK. Yes; but was that the last one that went up the Main Street 

ramp? 
hlr. ARNETT. I said there was two cars to start with, and some of them said 

there wasn’t but one, and I said I guess there was just one, but I thought at 
that time I remembered two cars going out, but I am not going to swear that 
there were, because I could be wrong about that. 

Mr. GRIFFIN. I know that, but I want to know just what you remember 
and whatever your recollection is. Then we will try to see how good it really 
is. But what do you think you saw when this car-you say you think you saw 
two ears go up the ramp? 

Mr. ARNETT. I think so. That’s my honest opinion about it. 
Mr. GRIFFIN. That’s what I want. Now, when you saw that first car go 

up the ramp, how long would you say after the first car went up did the second 
car go up? 

hlr. ARNETT. Well, it wasn’t very long. 
hlr. GRIFFIN. All right. Now, did you watch that first car go up the ramp? 
hfr. ARNETT. iSo, sir; I did not. 
Mr. GRIFFIN. Now, as you were standing here where we have marked the A 

and as you looked over toward the armored car, did you have occasion to 
look over at that armored car? 

Mr. ARRETT. It was straight in front of me. 
Mr. GRIFFIN. That was up near the top of the Commerce Street ramp, 

wasn’t it? 
i+fr. ARNETT. Yes, sir; or just insi&. I don’t believe it was all the way under 

the shed. 
Mr. GRIFFIN. Did you see Chief Batchelor up there? 
Mr. ARNETT. Yes, sir. 
Mr. GRIFFIN. Did you see Captain Butler up there? 
Mr. ABNETT. Captain Butler? 
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Mr. GRIFFI?;. Yes, sir. 
Nr. Aasvrr. I don’t remember Captain Butler. 
Mr. GRIFFIN. How about Sergeant Dear], did you see him up in that area? 
>Ir. ARNETT. Sergeallt Drarl. I believe I did. There was a bottle fell out 

of it. 
Mr. GFLWFIS. Sow, did you see the bottle fall out? 
1Ir. ARshTT. Yes, sir. 
Mr. GMFFIS. Could you actually see the bottle from where you were standing? 
Mr. ARSETT. Yes. sir. 

Mr. GRIWIS. So!v, when you had occasion to look up the Main Street ram+ 
Mr. ARSETT. Well now, my bark was to the Main Street ramp. 
Mr. GRIFFIS. Sot the entire time: there were times when you looked up that 

raml, too, wasn’t there? You were down there for quite awhile? 
Mr. ARNETT. Well, I don’t remember just, you know, turning around and look- 

ing back up that way. 
Mr. GRKFFIS. Do you remember whether or not there was an officer stationed 

up there? 
Mr. AKSETT. Yes, sir; there was. 
Mr. GRIFFIK. Did you ever see him up there? 
Mr. ARNETT. Yes, sir. 
Mr. GRIFFIS. All right. Did, you know who he was? 
Mr. ARSETT. So, sir : he was a regular officer, though. 
Mr. GKIFFIS. How did you know that? 
Mr. ARNFXT. Well, a regular officer patrolman has a green patch on his 

shoulder up here. A reserve officer has a white patch; a radio accident in- 
vestigator has a red patch. I believe traffic Iyears a brown. He was a regular 
lxitrolman. 

Mr. GRIFFIS. Sow, did you see him before he got up to the top of that ramp? 
Mr. ARKETT. Did I see him before he got up there? 
Mr. GRIFFIN. Yes. 
Mr. ARRETT. You mean did I see him going up there? Sow, I may have seen 

him in the basement, before he was sent up there. I don’t know about that. 
Xr. GRIFFIS. Would you have remembered him, though; do you remember 

seeing him in the basement before he was sent up? 
Jlr. ARNETT. Sot that I recall : no sir. 
Mr. GRIFFIN. Do you remember seeing him walk up the ramp? 
Mr. ARSETT. No, sir. 
Mr. GRIFFIX. So from where you were standing, I take it, you could see the 

green patch on hi- 
Mr. ARSETT. Uh-huh. 
Mr. GRIFFIN. C’nnt. And you wear glasses, don’t you? 
Mr. ARSETT. Sot all the time. 
Mr. GRIFFIN. Were you wearing glasses that time? 
Mr. ARKETT. So, sir: I use them mostly to read with or some work like this 

[indicating]. 
Jlr. GRIFFIN. Sow, is your eyesight without glasses 20-Zl? 
Mr. ARSETT. So, sir ; if they was I wouldn’t be wearing glasses. 
Mr. GRIFFIN. But you still tell m- 
Mr. ARFETT. I see off at a distance good, but I can’t see to read a newspaper 

or something, a fine print or something close to me, but off at a distance-1 
drive without glasses. 

Mr. GRIFFIR’. You and I are sitting here maybe 6 or S feet away. Take off 
your glasses. Do you have any trouble seeing me [indicating]? 

Mr. ARShTT. So, sir: not a bit. Where I have 111s trouble is fine print and 
something like that [indicating]. 

Xi-. GRIFFIS. Take your glasses off a second. 
Mr. AnsErr. Okay [complying]. 
Mr. GRIFFIN. I am going to hold up something here, and do you see a colored 

spot on there [indicating]? 
Mr. ARSETT. I see a red one. 
Mr. GRIFFIK. And I am holding this dictaphone package, about 10 feet away 

from you, aren’t I [indicatingl? 
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Mr. ARNETT. I would say something like that. 
Mr. GRIFFIN. And how many red spots do you see on there? 

JIr. ARSETT. I Only See One. 
Mr. GRIFFIS. One big one? 
&xUr. ARNhTT. -#elk- 

Mr. GRIFFIN. Or one blurred one? 

Jlr. ARSETT. I don’t know wha:lt you call a big one. It’s about like my little 
finger, end of it [indicating]. 

Mr. GRIFFIN. Can you tell what sort of shape it is? 
Mr. ARSETT. Yes, sir [indicating]. 

Jlr. GRIFFIN. Does it look like a triangle or an arrow? 
Mr. ARSETT. It looks like it goes up to a ljoint and comes down to a point and 

goes straight across the bottom [indic,ating]. 
Mr. GRIFFIX. Let me state for the record that is pretty good for a man 

born in 1911. This thing that I am holding up is a red arrow which appears 
on the back of a Dictaphone belt holder, and this arrow, the stem part of the 
arrow is not more than a quarter of an inch long. The pointed part of the 
arrow is unquestionably the most prominent part of it. 

I am going to ask you to hold it up and I am going to stand back here and 
I will tell you that I have got my glasses on, but I am not corrected at 20-20 
vision. If I didn’t know how that came up I would hare some difficulty telling 

what that is [indicating]. 

Mr. ARNETT. Is that right? 

Mr. GRIFFIN. Yes; I think that’s pretty good. So you could see this man’s 

green patch on his-- 

Mr. ARNETT. That’s right. He was a patrolman. 

Mr. GRIFFIN. Well now, did you ever have occasion to look up that ramp? 
How many times did you have occasion to look up that ramp? 

Mr. ARSETT. \\-ell, it’s like I say, I don’t remember just turning around and, 
you know, just looking up the ramp, but maybe walking into this place to get 
into position or something or other, I was facing that way. 

Mr. GRIFFIN. Sort of looking around generally up there ; I mean as you walked 
around in this area we have marked “A,” did you from time to time glance up 

in this general direction? 

Mr. ARNEPT. From where you marked “A,” I couldn’t see from there. You 
are talking about. this “A” here [indicating] ? 

Mr. GRIFFIN. No; I am talking about this “A” here at the bottom of the ramp 
[indicating]. 

Mr. ARNETT. Oh, yes. I could from there. 

Mr. GRIFFIN. Did you glance up from time to time? 

Mr. ARNETT. I won’t say I did, because I don’t remember whether I did or 
didn’t. More than likely I did. 

Mr. GRIFFIN. Now; did you glance back at the TV cameras from time to 

time? 
Mr. ARNETT. Well, I would say I did ; yes. 
Mr. GRIFFIN. Now, after this second car moved out, did you have occasion to 

glance over at the TV cameras at any time, toward the TV cameras at any time? 
Mr. ARNETT. Well, I would say, just right offhand, I would say I looked around, 

but as far as just watching the TV cameras, I didn’t. 

Mr. GRIFFIN. Now, did you observe what any other officers were doing in your 
area on that side of the ramp? 

Mr. ABNETT. There was a man to the side of me, to my right, that was in 
civilian clothes, and was a news reporter that had a microphone in his hand. 

Mr. GRIFFIN. Was he to your right or was he in front of you? 
Mr. ARNETT. He was to my right. 

Mr. GRIFFIN. Directly to your right. Now, where was Officer Harrison? 
Mr. ARNETT. Right in front of me and a little to my left. In other words, 

we were standing facing this direction and Officer Harrison was more or less 
like this. I was looking over his right shoulder [indicating]. 

Mr. GRIFFIN. You were looking over his right shoulder. Were you pressed 
right up against him at the time Lee Oswald moved out? 
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Mr. ARYFTT. I wouldn’t say I was pressed against him. I was directly- 
you know, nest to him. 

Mr. GRIFFIS. Was there anTbody behind you? 
Mr. &\IIISETT. Sot that I kno\v of. 
Mr. GRIFFIS. I am going to state for the record that we have here a Mr. 

Robert Davis with the attorney general’s office with the State of Texas, who has 
been sittini’ in on these hearings. :~nd he ,just walked into the room. and I am 
holtling up. at about the same distance that I held this thing from Captain 
Arnett-is that right. (‘aptnill ;\rnrtt [ intli~ating] ? 

,\Ir. ARTETT. That’s right. 
JIr. GRTFFIS. I am holding this about the same distance from Mr. Davis, 

;ind I am ‘asking him if he sees any colored items on the back of this Dictaphone 
card that I am holding up [indi(.ating] ‘ !  

Mr. Darns. Yes. 
1Ir. GRIFFIS. How mnnF colored things do you see? 
Mr. DAVIS. Six. 
Mr. GRIFFIS. He has got better- 
Mr. DAVIS. Five dots and a colored arrow. 
Mr. GRIFFIS. Sow, as far as this arrow was concerned, how would you 

describe that arrow : can you see the stem on the arrow? 
Mr. D.\rrs. See what? 
Mr. GRIFETS. Stem on the arrow. 
Mr. Davrs. Yes: it’s fat, kind of heavy, bulky stem on the arrow. Looks 

more like a house turned on its side than its does an arrow. 
Mr. GRIFFIN. Have you got 2&20 vision? 
Mr. Darts. (Sods head.) 
Mr. GRIFFIS. Ton don’t wear glasses? 
Mr. DAVIS. Xo. 
Mr. GRIFFIN. The record should reflect 11~ did a hetter job than you. 
Let me ask you this, Captain Arnett: I am going to ask you to step to the 

back of the room over there. 
Mr. ARNETT. Rack where? 
hlr. GRIFFIS. Step over to the doorway there. 
Mr. ARNETT. Okay. 
Mr. GRIFFIS. Sow, take your glasses off. You didn’t have them on. I am 

going to hold up a card here, and can you see the colors on that card? 
Mr. ARSETT. I see green :1nc1 white [indicating]. 
Xr. GRIFFIN. See any other colors [indicating] ? 
Mr. ARSEIT. There is a little lighter up at the top of it. 
Mr. GRIFFIN. Can you tell me whether you see any objerta on there or 

whether you see a circle or a band or something exact or what do you see on 
there [indicating] ? 

Mr. ARXETT. Well, to that end I see something light running up and down, 
in the upper part of it, just a portion of it is a lighter-kind of a blue color. 
Then it’s a green, then down closer to your thunib it’s white [indicating]. 

Mr. GRIFFIS. Well, let me state for the rrc.ord that what I held up was a 
Mobil gas credit card, which has in the top half of it a band that has a blue 
background on it, and against that blue hac~kground thc,re is a lncture of a 
Mobil gas station, which is white, and some background scenery which runs 
I:ehind the Mobil station in snme sort of a hand, which is green, looks like grass 
and trees, and just above the blue field there is a completely white area, and 
in that white area there is written the word credit card, and there is a Mobil 
gas seal. 

I think that is a fair des:c’ription of what’s on this ?ard [indicating]. 
Mr. ARKETT. Yes, sir. 
Mr. GRIFFIN. And you are now seated close enotmh to me now that you can 

see it with your glasses on [indirating] ? 
Mr. ARSEIT. Yes, sir. 
Mr. GRIFFIS. Mr. Davis, do you think that is a fair description of it’! 
Mr. Davrs. Yes : I think that is a fair descriptiou of it. 
Mr. ARSETT. PO you think I got anywhere close to it? 
Mr. DAUB. Yes; I think so. 
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Mr. GRIFFIN. I understand there was nohotly standing I~rhind YOU:’ 

Mr. .~HSETT. Sot that I know. 
Mr. GRIFFIN. Was there anybody directly to your left’! 
Mr. ARSETT. To my left? 
Mr. GRIFFIS. Yes ; as you faced the direction that I,rr (lswald was coming 

from? 
Mr. ARNETT. There was another reporter with a pencil and pad to my left. 

Then I said Captain King and another man beyond him that I don’t know. 

Mr. GRIFFIX. Now. were these peol)le in the same line that Rlackie Harrison 
was in? 

Mr. ARSETT. So, sir. They were in the line with me. Rlackie Harrison was 

in front of me. 
Mr. GKIFFIN. Sow, I am going to mark this “Dallas, Tes., Captain Arnett, 

3-2&&I,” and this is Exhibit 5034, and I am going to start another one here. 

All right. Son-, Captain, I want you to lmt an “A” on this copy of the map 

where you were standing, put an “A” where you were standing when Oswald 

Came out [indicating] ? 

Mr. ARSETT. Okay. Now, this is the brick building here. Now, I want to 

be sure that I am looking at this right ]indicnting]. 
Mr. GRIFFIN. Yes. 
Mr. ARNETT. Okay. There was a news reporter [indicating]. 
Mr. GRIFFIK. Non-, put an “A” where you were standing. 

Mr. ARNETT. [Indicating.] 
Mr. GRIFFIPT. All right. Now, put an H in the circle around it where Blackie 

Harrison was standing. 
Mr. ARSETT. [Indicating.] 

Mr. GRIFFIN. Sow, who was the other otlic,er that you said was to your left? 
Mr. ARSETT. A news reporter and Captain King, and I don’t know where 

this other one was. 

Mr. GRIFFIN. Put a “K” where Captain King was standing, and put an “K” 
where that newspaper reporter was. 

Mr. ARNETT. [Indicating.] 

Mr. GRIFFIN. Sow, was there anybody between Captain King and the railing? 

Mr. ARNF,TT. There was one person, but I couldn’t tell you whether he was 
in civilian clothes or who they were or anything about it. 

Mr. GRIFFIN. All right. Put a question mark there. All right. You put 

a question there. 

Mr. ARNETT. Got it wrong, didn’t I? [Indicating.] 
Mr. GRIFFIN. Now you have changed it. You put a dot to your right where 

there was a newsman? 

Mr. ARNETT. Uh-huh [indicating]. 
Mr. GRIFFIN. Is this the man that had the microphone? 
Mr. ARNETT.. Yes, sir. 
Mr. GRIFFIN. Was there anybody in front of that man? 
Mr. ARAETT. Yes. They were lined up down this wall here. I don’t know 

whether there was anybody standing directly in front of him. I wouldn’t say 
[indicating]. 

Mr. GRIFFIN. Was there anybody directly to Blackie Harrison’s left? 
Mr. ARNETT. I would say they were. 
Mr. GRIFFIN. You don’t remember? 

Mr. ARNETT. No, sir. 
Mr. GRIFFIN. How do you happen to remember these people that you put 

on the chart here? 
Mr. ARXFXT. Well, standing there with them, well- 
Mr. GRIFFIN. Did you see photographs, did you see movies of this after 

Oswald was shot? 
Mr. ARNETT. I have seen them ; yes, sir. 
Mr. GRIFFIN. Did you s- 
Mr. ARNETT. That didn’t have any bearing on that. 

Mr. GRIFFIN. Were you able to see yourself in those movies? 
Mr. ARNETT. I am in some magazines. 
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Mr. GRIFFIS. You were able to see yourself in the magazines? 
lfr. ARSETT. Yes, Sir. 

Mr. GRIFFIN. And is that how you n-w? able tn tlistiuguish- 
lfr. ARSETT. No, Sir. 
Mr. GRIFFIN. Those people? 
Mr. ARSETT. IIuh, uh. This letter that n-as written the 5th was before 

1 ever saw any films or magazines, either one. 
Mr. GRIFFIN. Now, do the magazine shots which $011 have seen, in which 

you hare seen yourself, do the.v show tile man to your left, who pm thought 
was a newsman? 

Mr. AR~EIT. No. sir. 
Mr. GRIFFIN. Do they show Captain King? 
Mr. ARNETT. No, sir. 

Mr. GRIFFIS. How is it that just you come through on these magazine shots? 
Mr. ARNFIT. Well, I don’t know how they come through, but the Dallas 

Morning News and the Times Herald that had the big complete picture, all the 
front page was completely covered, I am not in it. Now, this newsman that 
was on my right, it shows the microphone but, it doesn’t show me at all. 

Mr. GRIFFIN. What magazine did you see yourself in? 

Mr. ARNE~T. Four Dark Days in History, Four Days. Kennedy From Childhood 
to-1 don’t remember just exactly what it did say on that. 

hlr. GFLIFFIN. Do S~J,U happen to remember in Four Dark Days, what page 

your picture was on? 
Mr. ARNETT. No, sir. But if you got one I can show it to you, but it’s not 

before the shooting, no. 
Mr. GRIFFIN. Oh, this is the shot that’s taken after the shooting? 
Mr. ARNE’IT. Shows me .scuffling with- 
Mr. GRIFFIN. But you haven’t seen a picture of yourself standing there in 

that line, have you? 

Mr. ARNETT. Yes, sir. 

Mr. GRIFFIN. All right. Now, where did you see that picture? 
hlr. ARNETT. In Four Days. 
Mr. GRIFFIN. In Four Days you saw that? 
Mr. ARNETT. Yes, sir. And it didn’t show anybody standing beside me, either. 
Mr. GRIFFIN. Does it show Blackie Harrison in that picture? 
Mr. ARNETT. I believe it does. 
Mr. GRIFFIN. All right, there is only one picture of you in Four Days? 
Mr. ARNL”IT. In Four Days? 

Mr. GRIFFIN. Yes. 
Mr. ARNETT. No. There is three. 
Mr. GRIFFIN. Three pictures of you? 
Mr. ARNETT. Yes, sir. 
Mr. GRIFFIN. Are they all on the same page? 
Mr. ARNE?T. I don’t remember for sure whether they are on the same page 

or not, but they are in the same connection. 
Mr. GRIFFIN. They are all in connection with the shooting? 
Mr. ARNETT. Do you want me to tell you what they are? 
Mr. GRIFFIN. Yes. 
Mr. ARNETT. One of them shows me standing like I told you. The next one 

shows me in the scuffle wit.h Jack Ruby from here up, doesn’t show any other 

part (indicating). 
Mr. GRIFFIN. Just shows the top of your head? 
Mr. ARNETT. From right here up. The next one shows the top of my cap, 

from my back, following Oswald out to the ambulance. That’s it [indicating]. 
Mr. GRIFFIN. All right. There is only one that shows you standing there? 

Mr. ARNETT. That’s the only one I have seen. 
Mr. GRIFFIN. Does it show anything but your face? 
Mr. ARN~T. From about right here up [indicatingl. 
Mr. GRIFFIN. About the middle of your chest up? 
Mr. ARNETT. Something like that. One in Four Days in History shows me 

standing looking down like this, and L. C. Graves is wrestling with the gun, 

before I took hold of Ruby. 
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Mr. GRIFFIN. All right. Now, did you see Ruby move forward out of the 
crowd? 

Mr. ARSm. Sot out of the crowd. He was in front of me before I saw him. 
Mr. GRIFFIN. Did you see him move in front of you? 
Mr. ARNEIT. I can give you an illustration better than I can tell you. 
Mr. GRIFFIX. All right. Illustrate. 
Mr. ARNETT. Okay. I was standing like this, facing this way (indicating). 
Mr. GRIFFIN. All right. Now, let’s put Mr. Davis np in front of you, about 

where Blackie Harrison was. 
Mr. ARNETT. All right. 
Mr. GRIFFIN. You place him up there. And Oswald is going to be to your right. 
Mr. ARWETT. I was looking over his shoulder [indicating]. 
Mr. GRIFFIN. AI1 right. 
Mr. ARNETT. The first thing- 
Mr. GRIFFIN. You were about that far away from him [indicating] ? 
Mr. ARNILTT. Something like that. 
Mr. GRIFFIN. You were about 4 inches away from Blackie Harrison? 
Mr. ARN~. I would say something like that. 
Mr. GRIFFIN. And looking over his right shoulder? 
Mr. ARNETT. That’s right. Lee Oswald came out-[indicating]- 
Mr. GRIFFIN. You are looking to your right? 
Mr. ARNEIT. To my right. Lee Oswald came out, the two detectives, Leavelle 

and Graves, Leavelle was handcuffed to Oswald. Graves was on the left side 
of him, had him by the arm. The first time I saw Jack Ruby he was just about 
in this position, just pow, that’s just how quick it happened. 

Mr. GRIFFIN. Now, you get back there in the position where you first saw 
Jack. 

Mr. ARNETT. [Indicating.] 
Mr. GRIFFIN. No. You get where you saw *Jack [indicating]. 
Mr. ARNETT. Yes. 
Mr. GRIFFIN. Is that about how far Jack was from- 
Mr. ARN~T. From Oswald when I saw him, I guess [indicating]. 
Mr. GRIFFIN. Is that how far he was from Harrison? 
Mr. ARNETT. He might hare been a little further out this way from him, but 

(indicating). 
Mr. GRIFFIN. In other words, the first time you saw Ruby, Ruby was stand- 

ing forward, he was standing between-in front of Harrison in the direction 
of the Commerce Street ramp? 

Mr. ARN~. Right. 
Mr. GRIFFIN. But he was off to Harrison’s left? 
Mr. ARNETT. He was to Harrison’s left a little bit. 
Mr. GRIFFIN. What direction was Ruby facing when you saw him? 
Mr. ARXEXT. Just as you and I [indicating]. 
Mr. GRIFFIN. Facing almost directly at Oswald? 
Mr. ARNEXT. Yes, sir. 
Mr. GRIFFIN. At that point? 
Mr. ARNETT. In this position [indicating]. 
Mr. GRIFFIN. Now, did you see anybody standing behind his back? 
Mr. ARNETT. Did I see anybody behind Ruby’s back? 
Mr. GRIFFIN. Yes. 
Mr. ARNETT. No, sir. 
Mr. GRIFFIN. All right. Now, who would have been directly-as you are 

standing, directly toward Ruby’s right, which would be up the Main Street 
ramp, who would have been standing right in that position along the row that 
you were in, directly to Ruby’s right, toward the Main Street ramp [indicat- 
ing] ? 

Mr. ARNEIT. Well, I named this newsman with a pad, I mean, I said-1 didn’t 
know his name. I said he was to my right. 

Mr. GRIFFIN. To your left? 
Mr. ARNET~. Yes: left. 
Mr. GRIFFIN. All right. Now, that man was to your left. Was Ruby right 

in front of him or was he right in front of Captain King? 
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Mr. ARSETT. Well, he was just to the left of Rlackie Harrison. Sow, whether 
he was out in front in this manner right in front of King, I wouldn’t say for 
certain [indicating]. 

Mr. GRIFFIN. Are you able to state whether Ruby was a different man from 
the man you saw next to you holding the pad? 

hfr. AHSFXT. Well, yes ; I would say he was a different man. 
hlr. GRIFFIN. How are you able to state that? 
Mr. ARKETT. Well, I don’t believe the newsman was dressed like Ruby. 
Mr. GRIFFIN. But did you see that newsman again? 
Mr. ARSETT. Did I see him again ; is that the question? 
Jlr. GRIFFIS. Yes. After the shooting? 
Mr. ARSEIT. Well, I couldn’t say whether I did or not. 
Mr. GRIFFIN. How would Lou describe the dress of that newsman: did he 

have on a hat? 
Mr. AXNEW. I don’t believe he did. 
Mr. GRIFFIN. Did he wear glasses? 
Mr. ARNETT. I couldn’t say. 
hlr. GRIFFIN. Did he have a suit on? 
Mr. ARSETT. I thought he had a kind of raincoat, jacket on, something of 

that type. 
Mr. GRIFFIN. How long did you see that man around before Oswald was shot? 
Mr. ARSETT. Well, I had been in this position, I said 15 minutes, and so far 

as I know Blackie Harrison had been standing in front of me all that time. and 
this man beside me, I believe, had been there all this time. I believe they had 
all been there all this time. 

hlr. GXIF~X. Now, about 1 minute before Oswald was shot there was a car 
that drove up and split the lines up? 

hir. ARNETT. That’s right. I don’t know whether it was 1 minute. 
Mr. GRIFFIN. But shortly before? 
Mr. ARNETT. Shortly before there was ; yes, sir. 
hlr. GRIF-FIN. Was that man standing over next to you before the car went 

up the ramp; was that man in the raincoat next to gou before the car went up 
the ramp? 

hfr. ARNETT. I believe so. 
Mr. GRIFFIN. Are you sure of that? 
Mr. ARNETT. Well, I think he was. 
hlr. GRIFFIN. What makes sou think he was? 
Mr. ARS~T. Well, I think I remember him being there with me. 
Mr. GRIFFIN. Have you talked to Captain King about this man? 
Mr. ARREIT. So, sir. 
Mr. GRIFFIN. Now, how long did you remain in the l,olice building after the 

shooting of Oswald? 
Mr. ARNETT. After the shooting? 
hlr. GRIFFIN. Ses. 
Mr. ARNETT. Whenever he shot Oswald, I made a dive for him, and L. C. Graves, 

the detective, had him, and he had him like this, had the gun like this, and they 
were scuffling. T got him hy the leg. I don’t know what leg I got him by, but 
I got him by the leg, and I would say there were seven or eight of us had ahnltl 
of him. We carried him back into the jail office, and while we had him down, 
handcuffed, he said, “I am Jack Ruby. All of you know me.” They had him 
handcuffed by that time. I turned him loose and walked bark over here where 
Oswald was laying [indicating]. 

Mr. GRIFFIX. All right. Sow, let me ask you this : how long were you in the 
huilding the rest of the day? 

Mr. ~RNETT. I believe I went home about 1%). 
Mr. GRIFFIN. Sow, by the time you went home had you heard any rumors 

about how Ruby got down into that basement? 
Mr. ARNETT. That day? 
Mr. GRIFFIN. Yes. 
Mr. ARNE~. I don’t believe so. I have heard rumors sinre then, hut I didn’t 

that day. 
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Mr. GRIFFIN. Off the record. 
(Discussion off the record.) 

Mr. GRIFFIN. Let the record reflect that Mr. Daris has left the room, and I 
hope the record reflects that we had a short break, a very short break, about 2 
minutes, and we are back and ready to go. Would you read the last llart back? 

(The record was here read by the reporter.) 
Mr. GRIFFIN. I am going to mark for identification, Dallas, Tex., Captain Ar- 

nett, 3-25-61, Exhibit 5035, and I am going to hand this to you. I am going to ask 
you, Captain Amett, if what I am showing you is the dictaphone belt case with 
the red arrow on it that you identified earlier in the testimony [indicating]? 

Mr. AKKETT. Do you want me to initial it [indicating] ? 
Mr. GRIFFIN. Sow, is the side which I have got the identification on the side 

that I showed you? 

Mr. ARKETT. It was up like this. Yes [indicating]. 
Mr. GRIFFIN. I mean the side [indirating]. 

Mr. ARNETT. Oh, yes. 
Mr. GRIFFIN. Now, would you sign that? 
Mr. ARNETT. *Just sign it? 
Mr. GRIFFIN. Yes, sir. Okay. Sow, I am also going to mark for identifica- 

tion, Dallas, Tex., Captain Arnett, 3-2.744, Exhibit X36. 
Now, this is the diagram of the basement on which you placed markings in- 

dicating where you and Harrison and King and the reporter were standing, 
[indicating] ? 

Mr. ARXETT. Yes, sir. 
Mr. GRIFFIN. Just before Oswald came c)nt? 
Mr. ARNETT. [Nods head.] 
Mr. GRIFFIN. Now, just before Oswald came out, did you see a man right 

next to Blackie Harrison’s left? 
Mr. ARNETT. To his left? 

Mr. GRIFFIN. Yes. 
Mr. ARNETT. As he would face up Commerce Street? 

Mr. GRIFFIS. As Blackie would face Commerce Street, did you see a man to 
his left? 

Jlr. AKXETT. Well now, there were men out, you know, on the camera and 

stuff, to his left, if that’s what you are talking about. 
Mr. GRIFFIN. Did you see anybody standing to his left, other than men 

manning the cameras? 
Mr. ARNETT. Well, I wouldn’t say for certain that I did, because he may hare 

been the last one in that row. I don’t know. 

Mr. GRIFFIN. Well, he was in the front row, wasn’t he ; Blackie? 
Mr. ARNEIT. He was in front of nie; yes. And I would say he was in the 

front row, but- 
Mr. GRIFFIN. Was there a solid line of people between Blackie and the TV 

cameras, in the row that Blackie was standing in? 
Mr. ARKETT. It seems to me like there was somebody by the side of Blackir, 

but I am not going to say that there were because the first time I saw Jack 
Ruby he was to his left, coming up. Now, whether there was somebody right 
beside of Blackie Harrison, I am not going to say. 

Mr. GRIFFIN. The first time you saw Jack he was sort of hunched over with 
the gun? 

Mr. ARNETT. He was hunched o\-er. He was in this position, and whenever 

he shot him he went down like that [indicating]. 
Mr. GRIFFIN. Did you see Ruby whrn he was moving to\vard Oswald? 
Mr. ARKE?T. I saw him moving from where I told you, up to Oswald. 
Mr. GRIFFIN. Did you eyer see Ruby standing still? 
Mr. ARNETT. No, sir. 
Mr. GRIFFIN. Now, do you recall whether there was a solid line of people or 

how that line of people was from Blackie Harrison on to the TV cameras? 
Mr. ARNETT. Well, like I said, I think there was somebody the other side of 

him, but I am not going to be c.ertain about it. 
Mr. GRIFFIN. Well, were there any other police officers up in the same row 

that Rlackie Harrison was in’! 
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Mr. ARNFXT. They were people lined up all the way up the wall and on this 
wall over here, they were lined all the way up to the edge of it [indicating]. 

Mr. GRIFFIN. Let me ask you this, Captain Arnett, did you receive instructions 
before Oswald came out as to where these newspaper people were to stand? 

Mr. ARNETT. Where the newspaper-no; I did not.. 
Mr. GRIFFIN. Were you present when some men convened around Oflicer Jones, 

Captain Jones, prior to Oswald’s coming down, when Jones gave some in- 
structions? 

Mr. ARNFXT. Sergeant Jones? 
Mr. GRIFFIN. No. Captain Jones. 
Mr. ARNETT. Captain Jones. I remember seeing Captain Jones there, but I 

don’t remember any group being around him. 
Mr. GRIFFIN. Well, did you have any instructions to the effect that you were not 

to permit newspaper people to be over here on the I\flain Street side? 
Mr. ARNFXT. So, sir. I did not. 
Mr. GRIFFIN. Did you have any instructions that you were to try to keep 

these newspaper people over toward the entrance of the garage? 
Mr. ARNETT. No, sir. 
Mr. GRIFFIN. Well, what instructions did you have as to what you were to 

do there? 
hlr. ARIYETT. Well, the main instructions I had was to-when we was placing 

these men around, searching the building, see that there was nobody in there 
at all, other than was supposed to be. 

hlr. GRIFFIN. But that was an hour before? 
Mr. ARNETT. That’s right. 
hlr. GRIFFIN. All right. Sotw, you knew Oswald was going to come out that 

door from the jail, jail office? 
Mr. ARNETT. Yes, sir. 
Mr. GRIFFIN. And did you have some idea that you were supposed to keep 

the area free? 
Mr. ARSETT. Well, wasn’t sulq~sed to let anybody in there. 
Mr. GRIFFIN. Well, if newspaper people had crowded up in front of him, 

did you have any instructions as to what you were to do? 
Mr. ARSETT. I didn’t. 
Mr. GRIFFIX. Well, do you know if any of the other people had instructions 

like that? 
Mr. ARSETT. No, sir. 
Mr. GRIFFIS. When did you write the report that has been marked as Es- 

hihit 5033? 
&. ARSETT. When did I write it? 
Mr. GRIFFIN. Yes, sir. 
hIr. ARSEXT. That one was-let me see. now. That h:llJpened on Sunday, I 

went to Tippit’s funeral on Jlondap, I went to Corpus Christi on Monday night, 
I was in Corpus on Tuesday. I believe I wrote that on Wednesday [indicating]. 

hlr. GRIFFIN. Right. Now. Sunday was the 24th--- 
Mr. ARKETT. Monday wouid have been the 25th, Tuesday the Z&h, be the 

27th. 
Mr. GRIFFIZT. All right. Would you indicate on here, would you put com- 

posed November 27, and initial that [indicating] ? 
Mr. ARNETT. Horn do you spell composed? 
Mr. GRIFFIN. [Spelling] C-o-m-p-o-s-e-d. 
Mr. ARNWT. [Spelling] C-o-m-p--- 
Mr. GRIFFIN. [ Spelling]--o-s-e-d. 
Mr. ARXETT. November 27? 
Mr. GRIFFIN. Yes, sir. Okay. Now, in between this time, in between the time 

that you left the police building on the 24th and the time you prepared this 
statement. did you talk with any of the members of the police department 
about the events? 

Mr. ARHETT. You mean how it was-how they were set up or something? 
RIr. GRIFFIN. So. Any conrersations+lid you talk with any of the police 

offleers? 
hlr. ARNETT. Well now, on Monday, after this on Sunday, I was down there 
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and called some men to meet me out at the Baptist Church on Berkley, to work 
traffic for the Tippit funeral. I talked to Lieutenant Pierce. He asked me 
if I would get some reserves out there to help, that they was going to need some, 
and I said I will call and get some and go out there myself, and I did. 

Mr. GRIFFIN. Did you talk with Pierce about the things that had happened 
on Sovember 24? 

Mr. ARXETT. Sot that I know of now. Sot that I remember about. We were 
talking about this one particular area. 

Mr. GRIFFIK. Now, did you ever talk with Pierce at that time, prior to the 
time you wrote this statement, did you ever talk with Pierce about how Ruby 
got into the basement? 

Mr. ARSE’IT. I don’t know whether I did prior to that letter or not. I have 
heard since then that when Lieutenant Pierce drove out, that the officers stepped 
out to stop the traffic and that Jack Ruby said that’s when he walked in. Now, 
when I heard that I couldn’t say, the date. but I don’t know, but I have heard 
that. 

Mr. GRIFFIN. Before you prepared the statement, did you talk with any 
of the reserves or any members of the police department, about how Ruby might 
have got down in the basement? 

Mr. ARKE’IT. Well, it seems that maybe some people would say, well, he must 
have come in with a camera or something, you know, like that. As far as just 
individuals talking to anybody about it, I don’t remember. you know, just par- 
ticularly talking about that one thing of how he got in there. But I am con- 
fident that he wasn’t in there. I am confident of that, as I am that Jack Ruby 
shot Oswald, and I saw that. I may be wrong about it, but now, that’s just the 
way I feel about it, that he wasn’t in that basement. 

Mr. GRIFFIN. Where do you think he was? 
JIr. ARNFXT. Well, I don’t know where he was. But as far as him being in 

there any length of time, I just don’t believe he was. 
Mr. GRIFFIN. Would you have seen him if he came across the railing? 
Mr. ARRETT. Would I have seen him? 
Mr. GRIFFIN. Yes. 
Mr. ARXETT. Well, it seems like I would have, but I don’t know that I 

would have. 
hlr. GRIFFIN. Why do you think you would have? 
Mr. ARNE?T. Well, you know, if you are just looking off, like this, and some- 

thing happens over here in 10 or 12 feet of you, you will almost- 
BIr. GRIFFIN. Wasn’t your attention focused almost all the time-after 

Pierce’s car went up the ramp, wasn’t your attent.ion focused towards the 
jail office? 

hIr. ARSETT. Well, I would say yes, most of the time, but you can just let any- 
thing-you can be driving down the road and a bird or something fly by, you 
will get a glance of it, and I believe if he had come over that rail I would have 
got the glance off of it. 

hlr. GRIFFIN. Could you see things happening over by that railing? 
Mr. ARNETT. Well, I am not going to say that you could or you couldn’t, but 

I believe if he had come over that railing, I believe I would have saw him. 
Mr. GRIFFIN. Well now, if he had come over the railing behind the line that you 

were standing in you wouldn’t have seen him, would you? 
hlr. ARSETT. So. Sure wouldn’t have. 
Mr. GRIFFIX. All right. If you were drawing a straight line across your 

shoulders-well, let’s not do it that way. You have got this thing marked on 
the map here where the A is and where I placed the TV cameras. If you were 
drawing a straight line across the hIain Street ramp, where would that line- 
how far would that line have come from the TV cameras that I have placed here 
[indicating] ? 

hlr. ARNETT. How far would it come? 
Mr. GRIFFIN. Yes. In other words, how far up the [indicating]- 
Mr. ARNETT. I would say a straight line behind the cameras would have been 

about like Mr. Davis from me [indicating]. 
hIr. GRIFFIX. What I am asking you here, I am asking you to tell me about how 

far up the hlain Street ramp you were standing from the TV cameras; would 
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you say that the TV cameras and you were the same distance up the Main Street 
ramp or they were a little bit in front of you? 

Mr. ARNETT. They were a little in front of me. 
Mr. GRIFFIN. How much ; by a little bit, would you say? 
Mr. ARNETT. Well, 5 feet. 
Mr. GRIFFIN. Maybe 5 feet in front of you. Could they have been less than 

5 feet? 
Mr. ARNETT. I don’t believe they would have been. They could have. I am 

just roughly guessing now. 
Mr. GRIFFIN. Now, were there people congregated around those TV cameras, 

in front of those TV cameras? 
Mr. ARNETT. In front of it? 
Mr. GRIFFIN. Yes. 
Mr. ARNETT. I don’t remember any of them being in front of it. 
Mr. GBIFFIN. How about along the sides of the TV cameras? 
Mr. ABNETT. If I remember right, there was a man at each one of the cameras, 

operating it. 
Mr. GRIFFIN. But there weren’t other people crowded down around them? 
Mr. ABNETT. Not that I remember ; no, sir. 
Mr. GRIFFIN. Well now, wouldn’t Captain King and that newspaperman have 

blocked your side vision over in the direction of the TV cameras? 
Mr. ARNETT. It could have. 
Mr. GRIFFIN. If Jack Ruby had walked down that Main Street ramp would 

you have seen him? 
Mr. ARNETT. Not without turning around and looking back, I wouldn’t have; 

no, sir. 
Mr. GRIFFIN. Did you have any occasion to turn back and look around after 

Rio Pierce’s car went up? 
Mr. ARNETT. X0, sir. 
Mr. GRIFFIN. Do you mean you don’t remember or- 
Mr. ABNETT. I don’t remember looking around, no sir. 
Mr. GRIFFIN. Did anybody suggest to you before you wrote this statement that 

you should have seen Ruby in there? 
Mr. ARNETT. No, sir. 
Mr. GRIFFIN. Did anybody ask you if you did see Ruby in there before you 

wrote this statement? 
Mr. ARNETT. Other than I just said, I saw him just like I have told you. 
Mr. GRIFFIN. Who asked you to write this statement? 
Mr. ARNETT. Captain Solomon. 
Mr. GRIFFIN. Now, did Captain Solomon ever ask you before you wrote the 

statement whether you saw Ruby in there? 
Mr. ARNETT. I dou’t recall that he did. But I told him just like I told you, 

the first time I saw him, where he was, the position he was, so there would be 
no cause for him to ask me that, because I am telling you the truth about where 
he was when I saw him. He was too close. 

Mr. GRIFFIN. Well, do you feel- 
Mr. ARNETT. Whenever I had ahold of him, I felt like there could be some more 

shots fired. I believe you would have felt the same way, because I wasn’t figur- 
ing on that first one being fired. 

Mr. GRIFFIN. Okay. I am goilng to ask you to sign all these things [indicating]. 
Mr. ARN~T. All right [indicatting]. 
Mr. GRIFFIN. I ask you to sign them, and I assume that when you sign them 

you are indicating that you think they are accurate and wouldn’t make any 
changes to them? 

Mr. ARNETT. Yes, sir. I have tried to tell you just as near the truth as 1 can. 
*Just sign it or- 

Mr. GRIFFIN. Just sign it and put the date. Now, will you sign that one and 
this one here [indicating]? 

Off the record. 
(Discussion off the record.) 
Mr. GRIFFIN. Have I interviewed you before the beginning of this deposition? 
Mr. ARNETT. Before tonight? 
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Mr. GRIFFIN. Yes. 
Mr. ARNETT. Sot that I know of. 
Mr. GRIFFIN. Has any other member of the staff interviewed you before I took 

your deposition? 
Mr. .~RXETT. The only one that interviewed me was the FBI men, came to my 

home, one of them was from Memphis, Term., and I don’t know where the other 
one came from. 

Mr. GRIFFIN. I don’t have to ask you this, but we say it for the record 
anyhow. If anything should come to your attention which you think would be 
helpful to us or which you find maybe you want to make a correction in any- 
thing that you have told us, will you come to us and- 

Mr. ARNETT. Absolutely. 
Mr. GRIFFIN. And advise us? 
Mr. ARSETT. I am for you 100 percent. 
Mr. GRIFFIN. I certainly appreciate your assistance. That’s all. 

TESTIMONY OF BUFORD LEE BEATY 

The testimony of Buford Lee Beaty was taken at 9 a.m., on March 26, 1964, 
in the office of the U.S. attorney, 301 Post Office Building, Bryan and Ervay 
Streets, Dallas, Tex., by Mr. Burt W. Griffin, assistant counsel of the President’s 
Commission. 

Mr. GRIFFIN. For the record, I am Burt Griffin, and I am a member of the 
advisory staff of the general counsel’s office for the President’s Commission 
on the Assassination of President Kennedy. 

This Commission has been appointed pursuant to Executive Order of Presi- 
dent Johnson issued on November 29, 1963, and pursuant to a joint resolution 
of Congress No. 137. 

Under the provisions of the Resolution and Executive order, the Commission 
has authority to establish rules and procedure which they have done, and pur- 
suant to those rules and procedures I have been designated to come here to 
Dallas to take your sworn deposition. 

You are appearing here by virtue of a letter which was sent from the general 
counsel of the Commission, Mr. J. Lee Rankin, to Chief Curry. 

Actually, you are entitled to receive a 3-day written notice. However, under 
the rules of the Commission, if you want to, you can waive the notice, and we 
can go forward without the actual letter, I will ask you a little later whether 
you want a letter, or waive it. 

The scope of this investigation is that we are directed to investigate and 
evaluate and report back to President Johnson all the facts that surround the 
assassination of President Kennedy and the subsequent murder of Lee Harvey 
Oswald. 

Our particular concern in calling you is in connection with the death of 
Lee Oswald, although I am going to ask you some questions that will develop 
a little backgrcund that people who are working on the assassination of the 
President can use to decide whether you were in a position to provide some physi- 
cal action that something might hare happened in which they are particularly 
concerned about and as to which they need more witnesses. 

But our primary concern in talking to you is to find out the matters which 
might be relevant to Ruby, although we are interested in anything else that 
you might know of your own knowledge that is valuable to the Commission. 

Let me ask you first of all, would you like us to get you a written letter. 
Mr. BEZATY. No. 
Mr. GRIFFIN. He is shaking his head no. I might say, she has to take your 

answer down. 
Mr. BEATY. I am sorry; no. 
Mr. GRIFFIN. Now, also, you are entitled to an attorney. 
Mr. BEATY. What do I need an attorney for? 
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